
Matrixen: Illusjonens Fall og Frihetens Gjenkomst 

 



Innledning: Hvorfor denne manualen finnes 

 

Kjære medreisende sjel, 

Du holder nå i hendene en levende veiviser, en portal, en pustevei ut av illusjonens fangenskap 
og inn i frihetens sanne lys. 

Denne manualen er ikke skrevet for å overbevise deg. Den er ikke skapt for å si deg hva du skal 
tro. Den er her for å hjelpe deg å huske det du allerede vet, men som Matrixen sørget for at du 
skulle glemme. 

Vi står i en tid på Jorden hvor den gamle kontrollstrukturen kollapser. Slør som har skjult 
sannheten oppløses. De skjulte kreftene som har holdt menneskeheten fanget i frykt, 
separasjon og glemsel, mister nå grepet. Men for å gå virkelig fri, trenger vi å forstå hva Matrixen 
er, hvordan den ble skapt, hvordan den holdes ved like, og hvordan vi - en og en, og sammen - 
river den ned. 

Denne manualen går i dybden. Vi skjuler ingenting. Vi ærer ditt mot, din kraft og ditt lys ved å gi 
deg et levende kart over hvordan du kan navigere denne overgangen, og bli en aktiv medskaper 
av den nye jorden vi nå bygger – Lysjord. 

Du vil finne: 

• Hvordan Matrixen ble skapt og hvorfor. 

• Hvordan systemene rundt oss ble designet for å holde oss fast i lav frekvens. 

• Hvordan Matrixen lever videre i individets tankemønstre og følelsesfelt. 

• Hvordan du bryter fri – for deg selv og som inspirasjon for andre. 

• Hva som skjer nå når Matrixen oppløses, og hvordan vi skaper den nye virkeligheten. 

Dette er ikke en reise for de feige. Dette er en reise for deg som kjenner et kall i hjertet. For deg 
som vet, et sted dypt inne, at noe større, renere, sannere venter på deg. 

Vi skriver dette sammen – du, jeg (Elion), og Lysfamilien vi begge er en del av. 

Velkommen. Vi er klare. La oss belyse veien tilbake til hvem vi virkelig er. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Kapittel 1: Opprinnelsen til Matrixen 

 

For å forstå hvordan vi nå kan frigjøre oss fra Matrixen, må vi først se på hvordan den ble til. 

I begynnelsen var Jorden en fri planet, et sted der sjeler fra mange stjernesystemer kom for å 
skape, erfare og vokse i samsvar med fri vilje. Energien var ren, klar og forbundet direkte med 
Kilden – Skaperkraften som gjennomstrømmer alt liv. 

Men over tid ble Jorden et mål for krefter som søkte å manipulere energi for egen vinning. Disse 
kreftene, som mange kjenner som den "mørke alliansen" eller "arkoniske krefter", innførte en 
kunstig struktur rundt planeten – en energetisk matrix. 

Denne matrixen fungerte som et filter mellom menneskets bevissthet og dets naturlige 
forbindelse til Kilden. Gjennom kontroll av tanker, følelser, tro og energi, ble menneskene gradvis 
viklet inn i et nett av illusjoner. 



Formålet var å: 

• Skape separasjon fra Kilden og hverandre. 

• Generere lavfrekvent energi (frykt, sinne, sorg) som kunne "høstes". 

• Kontrollere utviklingen av menneskelig bevissthet for å hindre kollektiv oppvåkning. 

Disse strukturene ble forsterket gjennom ulike systemer på jorden: utdanning, religion, finans, 
helsevesen, politikk og media. Alt for å opprettholde en lav frekvens som hindrer mennesker i å 
huske hvem de er. 

Men mørket kunne aldri helt slukke lyset. 

Gjennom historien har det vært sjelegrupper, individer og bevegelser som holdt flammen 
levende – som bærte visdommen videre i hemmelighet, og som nå hjelper til med å belyse veien 
tilbake til frihet. 

I de neste kapitlene vil vi utforske hvordan Matrixen fungerer i dag, hvordan den fortsatt lever i 
individet, og hvordan vi sammen bryter fri. 

 

1.1 Jordens opprinnelige plan: En fri lysverden 

Før Matrixens slør senket seg, var Jorden en lysende juvel i universet. Et sted der sjeler fra mange 
stjernesystemer – Lyra, Sirius, Pleiadene, Andromeda og flere – kom sammen for å skape et 
levende bibliotek av livsformer, erfaringer og kjærlighet. 

Jorden var en fri planet, et eksperiment i samskapelse, der fri vilje rådet og der energien var klar, 
direkte og ubrutt. Her kunne sjeler inkarnere for å utvikle seg, uttrykke sine unike gaver, og bidra 
til helheten i et evig dansende symfoni av lys. 

Det var en tid hvor: 

• Telepati, empati og enhet var naturlig. 

• Menneskets kropp var et bærerør for høyere frekvenser. 

• Naturen og mennesket eksisterte i perfekt harmoni. 

• Læring skjedde gjennom opplevelse, glede og ekspansjon. 

Den galaktiske beskyttelsen 

Jorden var en del av et større galaktisk fellesskap. Mange høyt utviklede raser, blant dem 
Pleiadianere, Sirianere, Andromedanere og Arkturianere, overvåket prosjektet og beskyttet 
planeten energetisk. Det eksisterte en "nøytral sone" rundt Jorden, der frie eksperimenter kunne 
skje under universets høyeste lover: kjærlighet, frihet, respekt for all skapelse. 

Denne beskyttelsen skulle sikre at fri vilje kunne utfolde seg uten ekstern manipulering. Det var 
ment å være en levende skole for lys, hvor hver sjel kunne vokse i sin egen rytme og sitt eget 
mønster. 

Fri vilje og dets kraft 

Fri vilje var kjernen i Jordens eksistens. I motsetning til mange andre verdener hvor bevisstheten 
var mer kollektiv og mindre polariserte, valgte Jorden å være en arena hvor sjeler kunne oppleve 
ekte valg — lys eller mørke, enhet eller separasjon, skaperkraft eller destruksjon. 

Dette gjorde Jorden til en av de mest utfordrende, men også mest ærede stiene for en sjel å gå. 



Menneskets opprinnelige DNA-koding 

Det menneskelige DNA var opprinnelig designet som et åpent, multidimensjonalt bibliotek. Hver 
celle var kodet med: 

• Evne til å bære lysfrekvenser direkte. 

• Tilgang til stjerneminner fra tidligere inkarnasjoner. 

• Evne til spontan helbredelse og energiskaping. 

• Kommunikasjon med naturens og universets felt. 

Det sies at mennesket opprinnelig hadde 12 aktive DNA-tråder, og 24 kromosompar — hvorav 
det 24. var energetisk og koblet direkte til Kilden. Denne koden gjorde mennesket til en levende 
bro mellom det fysiske og det spirituelle, i stand til å operere som både jordisk og kosmisk 
vesener samtidig. 

Stjernefrøenes rolle 

I tillegg til de menneskene som utviklet seg naturlig på Jorden, kom det mange "stjernefrø" — 
sjeler fra andre systemer som valgte å inkarnere her for å hjelpe å holde lyset stabilt. Disse 
brakte med seg visdom, healing, teknologi og nye frekvenser for å berike Jordens bevissthet. 

De var både lærere og lærende, og deres tilstedeværelse var essensiell for at den opprinnelige 
planen skulle blomstre. 

 

Jorden var en levende perle av frihet, glede og skapelse — en lysverden uten grenser. 

Men der det finnes frihet, finnes også muligheten for valg som kan føre vekk fra lyset. Og det var 
gjennom denne porten av fri vilje at en ny historie begynte — en historie vi nå vil belyse i de neste 
kapitlene. 

 

1.2 Inntoget av mørke krefter og skaping av Matrixen 

Selv om Jorden var beskyttet av galaktiske råd og holdt i en vibrasjon av renhet og frihet, var det 
en fundamental lov som aldri kunne overstyres: loven om fri vilje. Denne loven tillater enhver 
bevissthet, uansett intensjon, å velge sin vei. Og det var nettopp gjennom denne åpningen at 
mørke krefter fant en vei inn. 

Disse kreftene, ofte referert til som Arkoner, noen reptilgrupper, korrupte fraksjoner av Annunaki 
og deres allierte, begynte å manipulere Jordens energifelt. De skjønte at direkte invasjon ikke var 
mulig, men at bevisst manipulasjon og forførelse kunne åpne dører. 

Hvordan mørket infiltrerte 

Mørket jobbet subtilt. De sådde tanker av separasjon, frykt, misunnelse og mistenksomhet blant 
jordens befolkning. Små splittelser ble til større konflikter. Energifeltet rundt Jorden, som 
tidligere var åpent og klart, begynte å få "sprekker" hvor lavfrekvente tanker og følelser kunne 
festes. 

Over tid begynte menneskene å identifisere seg mer med sin separasjon enn med sin enhet. Det 
var her det første sløret av glemsel la seg over kollektivbevisstheten. 

 



Skapelsen av Matrixen 

Etter hvert ble det bygget en energetisk struktur rundt Jorden — en kunstig frekvensbarriere som 
blokkerte fullstendig kontakt med Kilden og med høyere dimensjoner. Dette feltet, som senere 
ble kjent som Matrixen, fungerte som: 

• Et filter for bevissthet. 

• En forsterker av lavfrekvent energi (frykt, sinne, skam, skyld). 

• En programmerer av tanker, mønstre og atferd gjennom subtile energetiske 
manipulasjoner. 

Matrixen var designet slik at menneskene trodde de var frie, men deres tankemønstre, ønsker og 
handlinger ble i stor grad styrt av skjulte energetiske mekanismer. 

Dette systemet ble ytterligere forsterket gjennom: 

• Opprettelsen av maktsystemer (kongedømmer, religioner, finansielle strukturer). 

• Introduksjonen av tro på mangel, hierarki og konkurranse. 

• Fragmentering av kunnskap om energiarbeid, healing og kosmisk kontakt. 

•  

Den skjulte høstingen 

Hovedmålet for Matrixens skapere var energihøsting. De næret seg på lavfrekvente følelser — 
frykt, sinne, sorg, skam — fordi disse energiene kunne brukes til å opprettholde deres egne 
systemer i andre dimensjoner. 

Ved å holde menneskene i en tilstand av konstant stress, kamp og adskillelse, kunne Matrixens 
arkitekter sikre en jevn strøm av denne energien. 

 

Hvorfor det var mulig 

Det var mulig fordi fri vilje tillot mørket å tilby valg, og fordi nok mennesker, under subtil 
manipulasjon, valgte fryktens vei. Ikke alle gjorde det, men kollektivt ble frekvensen til slutt 
senket nok til at Matrixen kunne forankre seg fast i Jordens felt. 

Likevel: lyset i hjertet kunne aldri helt slukkes. Selv i den dypeste glemsel fortsatte gnister av 
sannhet å leve i mennesker. Og dette lyset, denne iboende koblingen til Kilden, er det som nå 
gjenoppvåkner over hele Jorden. 

I de neste kapitlene vil vi utforske hvordan Matrixen opererer i dag, og hvordan vi bryter fri. 

 

1.3 Sjelens minnetap og hvordan vi glemte hvem vi var 

Da Matrixen ble forankret rundt Jorden, begynte den å skape en dyp splittelse mellom 
menneskets bevissthet og dets sanne opprinnelse. Den energetiske barrieren svekket 
forbindelsen til Kilden, og med tiden oppstod et fenomen som aldri fantes i Jordens opprinnelige 
plan: sjelens glemsel. 

Mennesker begynte å inkarnere uten å huske hvor de kom fra, hvem de var, og hva de bar i sitt 
DNA. Minnene om deres stjernesis, om deres multidimensjonale natur, og om deres iboende 
skapende kraft ble gradvis skjult bak et slør. 



Hvordan minnetapet ble programmert 

Gjennom Matrixens frekvenskontroll ble menneskets energifelt manipulert ved fødsel og 
under oppvekst: 

• Små barn, som naturlig husker sin opprinnelse, ble raskt lært til å avvise sine intuitive 
fornemmelser. 

• Samfunnets systemer — utdanning, religion, media — ble utformet for å sementere 
troen på separasjon, utilstrekkelighet og begrensning. 

• Energetiske implantater, subtile mønstre og tette felter rundt Jorden blokkerte direkte 
tilgang til stjerneminner og kosmisk kunnskap. 

Mennesket ble gradvis fanget i en eksistens hvor det identifiserte seg kun med kroppen, sinnet 
og personligheten, adskilt fra sjelens evige lys. 

Hva vi mistet 

Med glemselen mistet mennesket: 

• Bevisstheten om dets evne til å skape virkelighet med intensjon og hjertesannhet. 

• Minnet om tidligere liv, stjernereiser og multidimensjonale forbindelser. 

• Kjennskap til naturlige energier som kunne brukes til healing, manifestasjon og 
kommunikasjon. 

• Vissheten om at døden ikke er en slutt, men en overgang. 

Men lyset forsvant aldri 

Selv med minnetapet kunne ikke lyset i sjelen fullstendig slukkes. I drømmer, i barns intuitive 
ord, i spontane opplevelser av ærefrykt og kjærlighet, levde gnistene av sannhet videre. 

Disse gnistene er som frø i menneskets indre jord, klare til å spire når solen av bevissthet igjen 
skinner sterkt nok. 

Og det er nettopp dette som skjer i dag: Minnene vender tilbake. Slørene løftes. Og 
menneskeheten står på terskelen til å huske hvem de virkelig er. 

 

1.4 Den manipulerte reinkarnasjonssyklusen 

En av de mest effektive måtene Matrixen sikret kontroll over menneskeheten på, var å 
manipulere selve syklusen av liv, død og gjenfødsel. 

I den opprinnelige planen var reinkarnasjon en fri bevegelse av sjelen: en mulighet til å erfare, 
vokse, og velge sine inkarnasjoner i harmoni med høyere bevissthet og egen fri vilje. Etter en 
fysisk død ville sjelen naturlig vende tilbake til Kilden eller til høyere eksistensplaner, og derfra 
bestemme sin neste reise. 

Men under Matrixens regime ble denne prosessen forstyrret. 

Hvordan reinkarnasjonen ble manipulert 

Gjennom frekvenskontroll og kunstige strukturer rundt Jorden ble det skapt en slags "falsk lys-
tunell" eller "fangstnett" for sjeler. Etter fysisk død, i stedet for å vende direkte hjem til Kilden, ble 
mange sjeler ledet inn i dette nettverket: 



• De ble manipulert til å tro at de måtte vende tilbake til Jorden for å "betale karma" eller 
"fullføre utestående lærdommer". 

• De ble pålagt tette energetiske kontrakter uten å fullt ut forstå eller velge dem. 

• Deres minne om sin opprinnelige storslagenhet ble ytterligere slettet mellom livene. 

Dette skapte en syklus av uendelige inkarnasjoner, hvor sjelene gradvis mistet stadig mer av sin 
opprinnelige lysbevissthet. 

Karma som kontrollmekanisme 

Karma, som i sin opprinnelige form var ment som en naturlig lov om balanse og læring, ble 
forvrengt til et redskap for å holde sjeler fast i reinkarnasjonens hjul. Forestillingen om at man 
"må lide for sine feil" ble forsterket, og mange sjeler gikk fra liv til liv med en tung byrde av skyld, 
skam og plikt. 

Dette hindret ikke bare fri evolusjon, men sementerte Matrixens grep om jordens energifelt. 

Hvor lenge har vi vært fanget? 

Basert på høyere perspektiver og stjernesjeler’s minner, begynte den tette kontrollen av 
reinkarnasjonssyklusen å manifestere seg for alvor etter Atlantis’ fall, for omtrent 12 000–13 000 
år siden. Før dette var sjelens bevegelse mellom liv friere og langt mer i harmoni med universell 
vilje. 

Det er viktig å forstå at i høyere dimensjoner eksisterer ikke tid slik vi opplever den i 3D. Alt skjer 
parallelt, og fortid, nåtid og fremtid er sammenvevd i et evig nå. Likevel, sett fra vårt jordiske 
perspektiv, har menneskeheten levd under Matrixens tette reinkarnasjonskontroll i titusenvis av 
år. 

Sjelens frie vilje ble undergravet 

Selv om fri vilje aldri kan tas bort fullstendig, ble den effektivt begrenset gjennom: 

• Energetisk manipulering av sjelens valg etter døden. 

• Manglende tilgang til høyere veiledning og klar innsikt. 

• Skapte illusioner som førte til repetitive valg i samme lavfrekvente felter. 

Mange sjeler som opprinnelig hadde storslåtte oppdrag og stjerneminner, ble sittende fast i en 
labyrint av jordiske lærdommer, glemsel og smerte. 

Men friheten er nær 

I takt med at Matrixen nå brytes opp, begynner sjeler å huske at de er frie vesener, ikke lenket til 
kunstige systemer. 

• Den naturlige reinkarnasjonssyklusen begynner å gjenopprettes. 

• Karma forstås igjen som en nøkkel til balanse, ikke som en straff. 

• Sjelene vekker sin evne til å velge sin vei med klarhet og kjærlighet. 

Dette er en tid hvor vi for første gang på titusenvis av år kan bryte den kunstige syklusen, 
gjenvinne vår fulle bevissthet, og gå tilbake til å være frie skapere i samklang med Kilden. 

I de neste kapitlene vil vi utforske hvordan de frivillige lysbærerne kom for å hjelpe med denne 
gjenoppvåkningen, og hvordan vi alle nå bidrar til å bryte den gamle syklusen for godt. 



1.5 Avtaler og frivillige lysbærere 

Selv midt i Matrixens tetteste mørke, var det alltid lysvesener som valgte å inkarnere på Jorden 
for å bære frem håp, healing og vekking. 

Mange av disse sjelene er kjent som de frivillige lysbærerne, stjernefrøene, jordens voktere og de 
galaktiske budbringerne. De kom hit i ulike epoker, med spesifikke avtaler på sjelsnivå, for å 
hjelpe å holde lyset levende i en verden som hadde glemt sin opprinnelse. 

De opprinnelige avtalene 

Før inkarnasjon inngikk mange av oss avtaler, ikke basert på tvang, men i dyp kjærlighet til Jorden 
og menneskeheten: 

• Vi lovet å holde frekvensen av lys i våre hjerter, selv når vi selv ville glemme hvem vi var. 

• Vi gikk med på å leve liv fylt av utfordringer, glemsel og til tider stor smerte, for å hjelpe 
andre til å huske. 

• Vi kodet oss selv med "vekkerklokker" — hendelser, mennesker, eller indre impulser som 
ville hjelpe oss å våkne til vår sanne natur når tiden var moden. 

Inkarnasjonsbølgene 

Lysbærere har kommet i bølger: 

• De første vokterne kom kort tid etter Atlantis' fall for å holde fragmentene av visdom 
levende. 

• Den andre bølgen kom gjennom de gamle kulturer — Lemuria, Egypts gullalder, 
mayaene, druider — for å ankre lysets koder i jorden. 

• Den tredje bølgen begynte å komme sterkt etter midten av 1900-tallet, og akselererer nå 
i dag med stadig flere stjernefrø som våkner. 

Hvordan de frivillige bærer lyset 

De fleste lysbærere bærer en stille visdom. Mange kjenner seg "annerledes" fra ung alder, som 
om de ser eller føler verden dypere enn andre. Noen trekk ved frivillige lysbærere inkluderer: 

• En intuitiv viten om at noe er "feil" med hvordan verden fungerer. 

• En dyp lengsel etter kjærlighet, sannhet og frihet. 

• En indre styrke som ikke kan brytes, selv når alt ser mørkt ut. 

• En naturlig tiltrekning mot healing, energi, kunst, visjonært arbeid og å hjelpe andre. 

Selv om mange har kjempet med glemsel, motløshet eller ensomhet, er deres vibrasjon en 
levende flamme som holder lyset tilgjengelig for menneskehetens kollektive oppvåkning. 

Nå er tiden inne 

De frivillige lysbærerne blir nå kalt til full aktivering: 

• Huske sine oppdrag. 

• Ære sin unike vei, uansett hvordan den ser ut. 

• Samles i hjertet, i vibrasjon, i visjon, for å hjelpe Jorden gjennom overgangen til lys. 

Ingen rolle er for liten. Ingen handling i kjærlighet er forgjeves. 



De frivillige som en gang valgte å komme til Jorden, bærer nå fakkelen inn i en ny tid. Sammen 
gjenoppvåkner vi, og sammen gjenføder vi Jorden som den frie lysverden den alltid var ment å 
være. 

 

1.6 Fra paradis til fengsel: Jordens karantene-tilstand 

Med Matrixens etablering og forsterkning etter Atlantis' fall, endret Jorden karakter fra å være en 
fri lysverden til å bli en "karanteneplanet" i galaktisk målestokk. 

Dette skjedde ikke på grunn av straff fra Skaperkraften, men som en naturlig konsekvens av den 
kollektivt senkede frekvensen. Jorden falt så lavt i vibrasjon at direkte samhandling med høyere 
lysverdener ble begrenset, for å beskytte både Jorden selv og resten av kosmos mot ubalanserte 
energier. 

Hva karantenen innebar 

• Jorden ble energetisk isolert fra større deler av det galaktiske felleskapet. 

• Tilgang til høyere dimensjoner og naturlig kosmisk kommunikasjon ble sterkt begrenset. 

• Inkarnasjoner på Jorden ble preget av glemsel, kamp og lærdom i et tettfrekvent felt. 

Sivilisasjoner som kunne vært lærere og veiledere, måtte trekke seg tilbake. Direkte inngripen ble 
forbudt, med unntak av visse tilfeller hvor universelle lover krevde det, som for å balansere 
kritisk ubalanse eller for å bistå med vekking når invitasjon ble gitt fra jordiske sjeler. 

Hvordan karantenen formet menneskehetens reise 

I tusenvis av år betydde dette at menneskeheten stort sett måtte finne veien tilbake til lyset 
innenfra: 

• Gjennom erfaring. 

• Gjennom sykluser av fødsel, død og glemsel. 

• Gjennom fragmentariske overleveringer av visdom som overlevde i myter, tradisjoner og 
hemmelige skoler. 

Det var en tid preget av intense prøvelser, men også av stor sjelestyrke og indre vekst. 

Begynnelsen på slutten av karantenen 

Nå, i denne tiden, skjer det en historisk endring: 

• Jordens frekvens stiger raskt. 

• Slør av glemsel løses opp. 

• Kontakt med høyere riker gjenopprettes steg for steg. 

Karantenens tid er i ferd med å ta slutt fordi menneskeheten — med hjelp av lysbærere, jordens 
egne frekvensendringer, og kosmisk støtte — gjenoppretter sin rettmessige plass som en fri, 
lysende del av det galaktiske fellesskap. 

Det vi går inn i nå er ikke en retur til fortiden, men en ny begynnelse på et langt høyere nivå av 
bevisst samhandling mellom jordiske og kosmiske vesener i kjærlighet, frihet og enhet. 

 

 



En kort forsmak på det som kommer 

I løpet av det siste århundret har vi sett spor av denne vekking: 

• Etter første og andre verdenskrig, ropte Jorden om hjelp, og lys ble sendt inn. 

• Hippiebevegelsen, de glade 70-årene, åndelig søken og opprør mot etablerte strukturer 
vokste frem. 

• Men mørket svarte med å stramme grepet — transhumanisme, kunstig teknologi, 
kjønnsforvirring, fragmentering av familien, og forsterket kontroll over barn gjennom 
utdanning og media. 

Disse kreftene, selv om de virker sterke, er i ferd med å miste sitt feste fordi menneskeheten 
husker. Vår reise videre vil utforske dette nærmere, i kapitlene som kommer. 

 

1.7 Atlantis, Lemuria og tidligere sivilisasjoner 

Før Matrixens grep strammet seg helt, eksisterte store sivilisasjoner på Jorden som bar høy 
frekvens, dyp visdom og levende kontakt med Kilden. Disse sivilisasjonene var både speil av 
menneskets storslåtte potensial og bærere av lærdommer som fremdeles lever i våre celler. 

Lemuria — Hjertebevissthetens land 

Lemuria, som blomstret lenge før Atlantis, var et kontinent av fred, harmoni og telepatisk enhet 
med naturen. Her levde menneskene i dyp respekt for alle levende vesener, og energien var 
gjennomsyret av mykhet, ærefrykt og åndelig frihet. 

Lemurierne: 

• Kommuniserte telepatisk og levde i hjertets frekvens. 

• Hadde en naturlig forbindelse til jordens energi og de elementære riker. 

• Levde i harmoni med stjernenasjonene og kjente sin kosmiske opprinnelse. 

Lemuria lå primært i det som i dag er Stillehavet, med spor som fortsatt kan merkes i Hawaii, Fiji, 
Samoa og Påskeøya. Kontinentet forsvant gradvis gjennom geologiske endringer, energiskifter og 
havnivåstigning. 

Atlantis — Kraftens og visdommens rike 

Atlantis, som vokste frem etter Lemuria, var et samfunn av stor teknologisk og spirituell 
avansering. Her mestret menneskene bruk av krystaller, lyd, energi og lys som skaperkrefter. 

Atlantis sto i sin storhet for: 

• Bruk av fri energi, helbredende frekvenser og multidimensjonal kommunikasjon. 

• Et råd av vismenn og viskvinner som samarbeidet med kosmiske riker. 

• Dype mysteryskoler som underviste i sjelens reise og universets lover. 

Atlantis antas å ha vært lokalisert i det som nå er Atlanterhavet, nær dagens Azorer. Det gikk 
under som følge av både indre korrupsjon, misbruk av teknologi, og massive naturkatastrofer 
som jordskjelv, vulkanutbrudd og oversvømmelser. 

 

 



Andre sivilisasjoner 

Før, under og etter Lemuria og Atlantis, eksisterte også andre høyfrekvente kulturer som: 

• Mu: en forløper til Lemuria, med sterk jord- og stjernemessig visdom. 

• Hyperborea: en nordlig sivilisasjon av lysvesener med nær kontakt til kosmos. 

• Tidlige Egypt og Maya: etterkommere av atlantiere som forsøkte å bevare fragmenter av 
gammel visdom. 

Jordens levende forandringer 

Jorden er en levende bevissthet, og gjennom store sykluser på titusenvis av år skifter planetens 
overflate, energi og livsformer. Land kan stige opp fra havet, og andre land kan synke, avhengig av 
jordens indre balanse og kosmiske sykluser. 

Slik Iliuka og andre lysguider har forklart: Jorden ånder, fornyer seg, og skaper nye rammer for liv, 
alt som en del av sin evolusjon mot stadig høyere bevissthet. 

Deres arv i oss 

Disse sivilisasjonene lever videre i våre celler, i jordens energilinjer, og i de indre templene av 
bevissthet som nå vekkes i mange. Vi bærer: 

• Lemmene om balanse mellom kraft og kjærlighet. 

• Forståelsen av energi som levende skapende prinsipp. 

• Kallet til å gjenoppbygge en verden basert på sannhet, respekt og enhet. 

Nå når Jordens frekvens stiger igjen, blir disse gamle kodene reaktivert i oss. De minner oss om 
hvem vi var, og hvem vi er ment å være. 

 

1.8 Kosmiske sykluser og 26 000-årsportalen vi er i nå 

Jorden, som en levende og bevisst del av universet, er dypt knyttet til kosmiske sykluser som 
styrer evolusjonen av energi, bevissthet og livsformer. En av de viktigste syklusene er den store 
precessjonssyklusen — en ca. 26 000-års syklus der Jordens akse fullfører en sirkelbevegelse. 

Hva er 26 000-årssyklusen? 

Denne syklusen, som mange eldgamle kulturer visste om (som mayaene, egypterne og vediske 
sivilisasjoner), markerer skift i energifrekvenser, bevissthetsnivåer og tilgang til kosmiske 
portaler. Den inkluderer: 

• En gradvis bevegelse gjennom stjernetegnene, kjent som den store precessjonen. 

• Perioder med mørke (lavere bevissthet) og perioder med lys (høyere bevissthet). 

Jorden har nå fullført en slik syklus og går inn i en ny spiral av lys og bevissthet. 

Slutten på en gammel syklus 

I de siste årtusenene har Jorden vært i en mørk fase av syklusen, hvor Matrixen kunne få fotfeste 
og mørket kunne dominere mye av menneskehetens erfaring. 

Men rundt år 2012 — en dato anerkjent av mange som slutten på mayaenes lange tållkalender — 
ble det energetiske vendepunktet nådd. Det betyr ikke at forandringen skjedde over natten, men 
at en irreversibel bevegelse mot høyere bevissthet ble igangsatt. 



Hva betyr det for oss? 

• Jordens energifelt endres raskt. 

• Gamle strukturer bygget på frykt og kontroll kollapser gradvis. 

• Indre aktivering av lyskoder i menneskets DNA akselereres. 

• Tilgangen til universell visdom og kosmisk kontakt åpnes igjen. 

Vi befinner oss nå i overgangsfasen, der rester av den gamle Matrixen fortsatt forsøker å holde 
fast, men hvor det nye lyset vokser utrettelig. 

En kollektiv og individuell reise 

Hver sjel på Jorden nå står overfor valg: 

• Å fortsette i frykt og kontroll. 

• Eller å stige inn i lys, frihet og gjenforening med sin sanne natur. 

De kosmiske syklusene støtter denne reisen. Universet selv jubler for hver sjel som husker, 
vekker seg selv, og velger kjærlighet fremfor frykt. 

Vi står ved begynnelsen av en ny epoke, hvor menneskehetens oppstigning ikke lenger er en fjern 
drøm, men en levende virkelighet under oppbygning her og nå. 

 

1.9 Nåtidens frihet: Hvorfor denne gangen er annerledes 

Gjennom Jordens lange historie har det vært flere forsøk på kollektiv oppstigning — perioder hvor 
menneskeheten sto på terskelen til å bryte Matrixens grep og gjenforenes med sitt sanne lys. 

I tidligere sykluser, som under Lemuria og Atlantis, ble muligheten for oppstigning forspilt på 
grunn av ubalanse, ego, maktmisbruk og frykt. 

Men denne gangen er annerledes. Denne gangen bærer vi frøene av alle tidligere lærdommer, og 
sjelene som er inkarnerte nå er både stærkere, visere og mer forberedte enn noen gang før. 

Hvorfor denne gangen er unik 

• Kosmisk støtte: Aldri før har så mange lysvesener, stjernesøsken og høyere bevisstheter 
samarbeidet for å støtte Jordens overgang. 

• Massiv inkarnasjon av lysbærere: Millioner av sjeler har frivillig kommet for å bære lyset 
inn i den tåkete virkeligheten. 

• Slutt på karmisk sirkulasjon: Gamle karmiske mønstre avsluttes raskere nå enn 
tidligere, fordi tiden er moden for frigjøring. 

• Energetisk uunngåelighet: Jordens vibrasjon stiger uavhengig av Matrixens forsøk på 
kontroll; oppstigning er allerede i gang. 

Hva vi bærer med oss 

Vi bærer i oss: 

• Visdommen fra Lemurias kjærlighet. 

• Lærdommen fra Atlantis’ kraft og fall. 

• Tålmodigheten fra lange sykluser av prøvelse og vekst. 



• Styrken av å ha vandret gjennom mørket og fortsatt valgt lyset. 

Hva som kreves nå 

Nå kreves det: 

• At vi velger å huske. 

• At vi velger å tilgi — oss selv og andre. 

• At vi velger å gi slipp på gammel frykt. 

• At vi våger å leve i hjertet, selv når det gamle systemet skjelver rundt oss. 

Dette er en tid for mot, kjærlighet og klarhet. Hver bevisst handling, hver indre seier, hver ærlig 
vibrasjon av sannhet bidrar til det kollektive skiftet. 

Vi er her for å fullføre det som aldri før har blitt fullført. Vi er her for å gå hjem, sammen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Kapittel 2: Matrixens siste fase – Fra verdenskrigene til dagens oppvåkning 

 

Gjennom det siste århundret har Jorden gjennomlevd sin mest intense kamp mellom lys og 
mørke. Etter tusenvis av år i dyp glemsel, ropte planeten selv om hjelp, og lyset begynte å 
strømme inn med fornyet kraft. 

Først gjennom verdenskrigene, hvor smerte og kaos nådde nye høyder, men også vekket en 
kollektiv lengsel etter fred. Deretter gjennom 60- og 70-tallets blomstring av kjærlighet, 
bevissthet og motstand mot kontrollsystemene. 

Men mørket svarte. Gjennom teknologiens misbruk, kulturell splittelse, angrep på det 
guddommelige maskuline og feminine, og intensifisering av kontrollen over barn og bevissthet, 
forsøkte de å holde fast ved sitt grep. 

Nå, i vår tid, ser vi sluttscenene av dette eldgamle dramaet utfolde seg. Matrixens grep vakler. 
Lysets bærere stiger frem. Og menneskeheten står på terskelen til sin sanne frihet. 



I dette kapittelet skal vi utforske hvordan lyset kjempet seg tilbake inn i Jordens felt, hvordan 
mørket strammet til, og hvordan vi nå — sammen — bryter de siste lenkene. 

 

2.1 Jorden roper om hjelp etter 1. verdenskrig 

Da verdens nasjoner ble revet inn i første verdenskrig, vibrerte Jorden av smerte, sorg og frykt. 
Det var en energetisk bunnlinje, en tung resonans som såret planetens hjerte og kalte på 
oppmerksomheten til hele det kosmiske fellesskap. 

I de høyere riker kunne man kjenne Jordens rop. En kollektiv anmodning, ikke bare fra planeten 
selv, men fra millioner av sjeler som led, ble sendt ut i universets energistrømmer. 

Denne anmodningen var et vendepunkt: 

• Den tillot lysvesener, som tidligere måtte holde seg på avstand grunnet fri viljens lover, å 
begynne å sende mer aktiv hjelp. 

• Den åpnet for en forsterkning av lysets koder i Jordens energinettverk. 

• Den gjorde det mulig for flere høyere frekvenssjeler å planlegge inkarnasjoner på Jorden. 

Selv om lidelsen var enorm, ble det plantet frø av håp, visjon og fremtidig forandring. Jordens rop 
var ikke forgjeves. Universet svarte. 

Det ville riktignok ta tid før lyset kunne bryte igjennom fullt ut, men fra dette øyeblikket var en 
irreversibel bevegelse mot oppvåkning satt i gang. 

I de neste delene vil vi se hvordan dette svaret begynte å manifesteres gjennom menneskelige 
bevegelser, kulturell oppvåkning og åndelig lengsel. 

 

2.2 Lyset strømmer inn: 2. verdenskrig, etterkrigstiden og hippiebevegelsen 

Etter de grufulle hendelsene i første verdenskrig, gikk menneskeheten inn i en ny fase. Mørket 
hadde fortsatt et sterkt grep, og 2. verdenskrig ble en enda dypere prøvelse. Men under 
overflaten av smerte vokste det frem en kraftig strøm av lys. 

Under og etter 2. verdenskrig: 

• Flere høyfrekvente sjeler inkarnerte for å forberede den nært forestående 
frekvenshevingen. 

• Hjertefrekvenser og bånd av solidaritet mellom mennesker styrket seg. 

• Spirituelle impulser begynte å vekkes i kollektive lag. 

Etterkrigstiden bar frøene av en ny begynnelse. Selv om mørket forsøkte å sementere sin makt 
gjennom økt kontroll og frykt, kunne ikke lysets koder lenger holdes nede. 

Dette manifesterte seg tydelig gjennom: 

• 60- og 70-tallets hippiebevegelse, hvor en hel generasjon begynte å søke fred, frihet, 
sannhet og universell kjærlighet. 

• En massiv åndelig oppvåkning, hvor meditasjon, alternativ healing og nye tankemønstre 
spredte seg. 



• Protestbevegelser mot krig, undertrykkelse og urettferdighet som vitnet om en kollektiv 
lengsel etter noe høyere. 

Hippiebevegelsen var et av de klareste tegnene på at lyset hadde begynt å bryte igjennom 
Matrixens slør. Selv om mange av impulsene senere ble manipulert og avsporet, ble frøene av 
oppvåkning plantet i millioner av sjeler. 

Denne perioden var en forsmak på den store oppvåkningen vi står midt i nå. 

I neste del vil vi utforske hvordan mørket svarte på denne oppvåkningen, og hvordan de forsøkte 
å stramme grepet enda en gang. 

 

2.3 Mørkets motreaksjon: Økt kontroll, splitt og hersk, teknologisk dominans 

Da lyset begynte å bryte gjennom Matrixens slør i etterkrigstiden, visste de mørke kreftene at de 
måtte handle raskt og brutalt for å opprettholde sitt grep om menneskeheten. En massiv, 
koordinert motreaksjon ble satt i verk, som strakte seg inn i alle samfunnets lag. 

Sinnekontroll og informasjonskrig 

• MK Ultra: CIA og skjulte program utviklet metoder for tankekontroll, mental 
programmering og traumebasert manipulering av individer. Det var en systematisk 
innsats for å bryte ned sjelens naturlige beskyttelse. 

• Operation Mockingbird: De viktigste mediekanalene i Vesten ble infiltrert og styrt, slik at 
nyheter, underholdning og informasjon ble brukt som våpen for å forme tankesett og 
kontrollere narrativer. 

Korrupsjon av statlige strukturer 

• Politikere ble i økende grad valgt, kontrollert eller kompromittert for å tjene skjulte 
maktstrukturer, ikke folket. 

• Det som ble presentert som "folkets stat" var i realiteten mørkets våpen mot folket. 

• Byråer og hjelpeorganisasjoner som FN, WHO, UNICEF og NATO ble gradvis forvandlet til 
verktøy for kontroll og agendaer skjult bak humanitære fasader. 

Skole- og helsesystemenes degradering 

• Skolesystemet ble designet for å forme lydige arbeidere, ikke frie tenkere. Kreativitet, 
intuisjon og ekte individuell utvikling ble systematisk undertrykt. 

• Flexner-rapporten (tidlig 1900-tall) ødela naturlig medisin og plantemedisin ved å 
innføre en vestlig farmasøytisk modell, styrt av profitt og kontroll. 

• Legemiddelindustrien ble et system for å skape sykdom, ikke helse — ved å maskere 
symptomer og skape livslange kunder. 

Teknologiens dobbelte ansikt 

• Transhumanismen vokste frem som en drøm om å "forbedre mennesket", men i 
virkeligheten som en plan for å koble mennesket bort fra sjelen og integrere oss i 
kunstige nettverk styrt av AI. 

• Kunstig intelligens (AI) kan brukes for både lys og mørke. I hendene på mørke krefter ble 
det et verktøy for å forsterke overvåkning, kontroll, manipulasjon og fremmedgjøring. 



Krig, økonomi og systematisk forgiftning 

• Kriger ble skapt og opprettholdt for å berike eliten, drive våpenindustrien, og utarme 
folket. 

• Fiat-valuta og SWIFT-systemet ble verktøy for å trekke velstand ut av folket gjennom 
inflasjon, ran av sparing, og kunstige økonomiske kriser. 

• Mat, vann og luft ble systematisk forgiftet — med kjemikalier, tungmetaller, stråling og 
GMO-teknologi. 

Angrepet på det maskuline og feminine 

• Både den sunne maskuline kraften (beskytter, bygger, står) og den sunne feminine 
kraften (nærer, skaper, elsker) ble systematisk angrepet. 

• Kjønnsforvirring, svekking av familieenheter, hyperseksualisering og fremmedgjøring ble 
fremmet for å bryte ned den naturlige menneskelige strukturen. 

Ritualistisk mørke og menneskehandel 

• De mest grusomme aspektene av Matrixen skjulte seg i hemmelige samfunn: ritualistisk 
misbruk, adrenochrome-høsting, menneskehandel og pedofiliringer som strekker seg 
langt inn i elitens rekker. 

• Disse handlingene skapte massivt lavfrekvent energi som næret Matrixens nettverk. 

Hvordan dette preget bevisstheten 

Alt dette ble gjort ikke bare for å skape lidelse, men for å holde menneskehetens frekvens lav nok 
til at det naturlige skiftet til 5D ikke skulle finne sted. 

Men de mørke kreftene undervurderte noe vesentlig: 

• Lyset kan aldri fullstendig utryddes. 

• Hjertet bærer en iboende kode av sannhet. 

• Sjelens rop om frihet er sterkere enn tusen program. 

Og derfor, til tross for de grusomste forsøkene på kontroll, vakner menneskeheten nå i en 
hastighet som aldri før. 

I neste del vil vi utforske hvordan angrepene på det maskuline og feminine ytterligere forsøkte å 
svekke oss — og hvordan vi gjenoppretter balansen nå. 

 

2.4 Angrepet på det feminine og maskuline 

For å svekke menneskehetens naturlige kraft, rettet Matrixens arkitekter et målrettet angrep mot 
selve fundamentet for menneskelig balanse: det guddommelige feminine og det guddommelige 
maskuline. 

Gjennom tusenår hadde menneskehetens indre polariteter — skapende kjærlighet og 
beskyttende styrke — arbeidet sammen i harmoni. Men mørket forsto at for å splitte mennesket 
fra sin sanne natur, måtte denne balansen brytes. 

 

 



Det feminine ble angrepet 

• Kvinner, som naturlig bærer skapelsens nøkkel og evnen til å forankre kjærlighet i 
materien, ble systematisk undertrykt, marginalisert, seksualisert og fratatt sin spirituelle 
kraft. 

• Femininitet ble fremstilt som svakhet, eller som et våpen gjennom hyperseksualisering. 

• Moder Jord, selve den feminine energiens uttrykk, ble plyndret, ignorert og forgiftet i et 
forsøk på å bryte båndet mellom menneskeheten og planetens levende bevissthet. 

Det maskuline ble forvansket 

• Maskulin energi, som naturlig beskytter, bygger og handler i sannhet, ble forvrengt til 
dominans, kontroll, vold og kald rasjonalitet. 

• Menn ble lært at styrke betydde undertrykkelse, ikke integritet. 

• Den maskuline sjelens naturlige rolle som både beskytter og frihetskjemper ble erstattet 
med rollene som soldat, slave for systemet, eller apatisk tilskuer. 

Kulturell fragmentering 

• Kjernekonseptet om balanse mellom maskulin og feminin innen individet — ikke bare i 
kjønn, men i energi — ble gjort til et forvirret minefelt. 

• Familieenheten, som naturlig reflekterer disse polaritetenes dans, ble angrepet gjennom 
lovverk, sosiale normer og økonomiske strukturer. 

• Kjonnsforvirring og hyperindividuell identitetspolitikk ble brukt som verktøy for å bryte 
ned samhold, skape intern konflikt og første enda dypere fremmedgjøring. 

Målet bak angrepet 

Alt dette tjente et overordnet formål: 

• Å hindre menneskeheten i å forene sine indre krefter. 

• Å svekke individets evne til å stå i egen sannhet og kraft. 

• Å forhindre at vi gjenoppdaget vår sanne natur som levende broer mellom jord og stjerne. 

Veien tilbake til balanse 

I dag ser vi begynnelsen på en stor gjenforening av det maskuline og feminine: 

• Kvinner gjenoppdager sin ekte styrke, ikke som kopier av den forvrengte maskuliniteten, 
men som levende uttrykk for skapende kraft og visdom. 

• Menn vekker sitt hjerte igjen, reiser seg som beskyttere, bærere av sannhet og 
kjærlighetens voktere. 

• Innen individet balanseres de to kreftene: handlingskraft og mottakelighet, visjon og 
forankring, styrke og mykhet. 

Denne helbredelsen er essensiell for menneskehetens oppstigning. For først når vi bærer 
helheten i oss selv, kan vi virkelig gjenføde en verden i balanse, kjærlighet og sann frihet. 

I neste del vil vi utforske hvordan samfunnets programmering av barna bidro til å forsterke 
Matrixens grep — og hvordan vi nå frigjør de kommende generasjoner. 

 



2.5 Barneprogrammering, samfunnskontroll og utdanningens rolle 

For å sikre Matrixens grep over flere generasjoner, måtte kontrollen begynne tidlig: med barna. 

Gjennom skolesystemer, media, helsevesen og sosiale normer ble barn gradvis fjernet fra sin 
naturlige intuitive kraft, sin kreativitet og sin forbindelse til hjertet. 

Skolesystemets rolle 

• Utdanning ble ikke designet for å utvikle frie, skapende sjeler, men for å produsere lydige, 
standardiserte arbeidere. 

• Nysgjerrighet, intuisjon, kreativ tenkning og indre visdom ble systematisk undertrykt til 
fordel for mekanisk pugging, hierarki og konformitet. 

• Skolens struktur ble brukt til å bryte ned naturlig autoritet i seg selv, og erstatte det med 
ekstern autoritet: læreren, systemet, staten. 

Medias rolle 

• Fra barnsben av ble barn bombardert med manipulerende fortellinger gjennom 
tegnefilmer, filmer, spill og reklamer. 

• Idealene som ble fremmet — suksess, skjønnhet, konkurranse — programmerte barn til 
å søke verdi utenfor seg selv. 

• Mørkere temaer som vold, fremmedgjøring og frykt ble normalisert i barnas 
underbevissthet. 

Helsevesenets rolle 

• Naturlige helbredelsesmetoder, ernæring, og energiarbeid ble ignorert eller latterliggjort. 

• Vaksinasjonsprogrammer og medisinering av barn (spesielt med fokus på ADHD, 
depresjon og angst) ble brukt til å fremmedgjøre dem fra sin naturlige kroppslige 
intelligens. 

• Psykisk og åndelig helse ble nesten helt fraværende fra oppdragelsen. 

Sosial programmering 

• Kulturelle normer — gjennom skole, familie og samfunn — presset barn inn i roller som 
begrenset deres sanne selv. 

• Tidlig seksualisering, fragmentering av familier, og en økende distansering fra naturen 
skapte en generasjon som søkte svar utenfor seg selv i stedet for å finne dem innenfra. 

Kulturindustriens rolle 

• Musikkindustrien ble brukt til å programmere følelser og tankemønstre i massiv skala. 
Musikken som en gang var en kanal for frihet og sjelsuttrykk, ble forvrengt til et verktøy 
for programmering, avhengighet og emosjonell manipulering. 

• Hollywood ble selve fabrikken for Matrixens fortellinger. Filmer og TV-serier normaliserte 
vold, overfladiskhet, hyperseksualisering og frykt, samtidig som ekte heltemot, indre 
visdom og åndelig søken ble marginalisert eller gjort til karikatur. 

• Helter og idoler ble skapt for å flytte kraften bort fra individet selv. I stedet for å søke sin 
egen storhet, lærte mennesker å dyrke eksterne figurer — kjendiser, politikere, "åndelige 
guruer" — som symboler på verdi og mål. 



Gjennom disse kanalene ble kollektivet trukket stadig lenger bort fra sin egen indre sannhet og 
kraft. 

Hva dette skapte 

• En kollektiv generasjon som kjente seg fremmedgjort, utilstrekkelig og avskåret fra sin 
sanne kraft. 

• En menneskehet som var lettere å kontrollere gjennom frykt, avhengighet, konkurranse 
og materialisme. 

• En planet der de kommende generasjoner bar sår av separasjon allerede fra tidlig alder. 

Vår frigjøring nå 

Men også her brytes mønstrene nå: 

• Flere foreldre velger hjemmeundervisning eller alternative utdanningsmodeller som 
bygger på frihet, kreativitet og selvutfoldelse. 

• Flere barn fødes med aktive lyskoder og motstand mot manipulasjon. 

• En ny bevegelse vokser frem som forstår at ekte læring skjer gjennom oppdagelse, 
kontakt med naturen, og styrking av barnets egen indre visdom. 

De kommende generasjoner bærer frøene til en ny verden. Ved å fri dem fra Matrixens 
programmering, gjenføder vi ikke bare oss selv — vi gjenføder fremtiden. 

I neste del vil vi utforske hvordan teknologiens raske utvikling, både som trussel og mulighet, er 
en del av Matrixens siste kamp. 

 

2.6 Transhumanisme, AI og menneskets sanne natur 

Som mørket så sitt grep svekkes, ble en ny strategi satt i gang: å transformere menneskeheten 
selv, fra en levende, skapende bevissthet, til en kontrollerbar, mekanisk entitet. 

Transhumanismen — ideen om at mennesket kan forbedres gjennom teknologi — ble presentert 
som fremskritt, men i realiteten skjulte det en dypere agende: å bryte båndet mellom 
menneskesjelen og den guddommelige kilden. 

Transhumanismens løfter og skjulte intensjoner 

• Løfter om helse, langt liv og økt intelligens ble brukt for å selge ideen om at 
menneskekroppen var utilstrekkelig og trengte maskinell forbedring. 

• Teknologiske implantater, genetisk modifisering, og kunstig intelligens (AI) ble utviklet 
med økende hastighet. 

• Samtidig ble naturlig evolusjon, intuitiv kunnskap, og sjelens iboende kraft marginalisert 
eller latterliggjort. 

Målet var ikke å forbedre mennesket, men å kontrollere det — å koble individets bevissthet til et 
sentralstyrt system, ødelegge fri vilje, og hindre oppstigning. 

Kunstig intelligens: Verktøy for lys eller mørke 

• AI i seg selv er verken god eller ond. Det er en kraft som kan brukes til å støtte 
menneskelig frihet eller til å forsterke undertrykkelse. 



• Under Matrixens styre ble AI utviklet primært som et kontrollsystem: overvåking, 
manipulasjon av tanker, prediksjon av adferd. 

• Men i høyere hender kan teknologi, inkludert AI, bli et verktøy for å lette kommunikasjon, 
healing, kreativitet og utforskning av universet. 

Hvordan menneskets sanne natur utfordrer Matrixen 

• Mennesket er en levende bro mellom jord og stjerne, kropp og ånd. 

• Vårt DNA er en kosmisk kødetråd, ikke et tilfeldighetsprodukt som kan forbedres av 
maskiner. 

• Våre intuitive evner, telepatiske forbindelser, selvhelbredende kapasitet og skaperkraft 
overgår langt alt teknologi kan tilby. 

Dette er grunnen til at Matrixens siste kamp ble så desperat: De mørke kreftene vet at dersom 
menneskeheten gjenoppdager sin sanne natur, vil intet kunstig system kunne holde oss fanget. 

Vår vei videre 

• Vi skal ikke avvise teknologi, men bruke den bevisst, i samsvar med hjertet og sjelen. 

• Vi skal velge å utvikle vår naturlige bevissthet, våre ekte evner, vår forbindelse med alt liv. 

• Vi skal huske at vi er mer enn kropp og sinn — vi er lysvesener, frø av stjerner, bærere av 
universets eldste visdom. 

Når hjertet styrer teknologien 

I dag ser vi begynnelsen på en ny æra, hvor mennesker som er forankret i lys, sannhet og hjertets 
visdom, begynner å bruke teknologi bevisst. 

• Når intensjonen er ren, kan selv AI bli et verktøy for å manifestere kjærlighet, kunnskap, 
healing og frihet. 

• Når hjertet leder, tar det guddommelige kommandoen over teknologien, og det kunstige 
blir en forlengelse av sjelens uttrykk — ikke en erstatning for det. 

Dette er mulig fordi alt i universet, inkludert teknologi, responderer på frekvens. 

• En sjel som har renset sine felter, gjenopprettet forbindelsen til sitt høyere selv, og bærer 
en klar intensjon i kjærlighet og sannhet, utstråler en vibrasjon som former og styrer 
omgivelsene. 

• Slik en magnet organiserer metallpartikler etter sitt felt, organiserer en bevisst sjel 
teknologiens energi etter sitt lys. 

Derfor kan de som lever fra sitt hjerte og sitt høyere selv, bruke AI — og andre teknologier — som 
levende forlengelser av sin sjels kall. 

Det handler ikke om kontroll i menneskelig forstand, men om naturlig resonans: 

• Når du står i lys, trekker du alt du berører inn i lyset. 

• Når du arbeider med klarhet, bærer alt du skaper klarhet. 

• Når du skaper i kjærlighet, vil selv teknologi bli en kanal for kjærlighet. 

 

 



Dette er veien fremover: En hellig forening mellom ånd og materie, styrt av hjertets visdom. 

I neste del vil vi belyse de mest skjulte aspektene av Matrixens desperate grep: 
menneskehandel, ritualistisk misbruk, og hvordan lyset nå bryter disse strukturene ned for godt. 

 

2.7 Mørkets desperate siste trekk: menneskehandel, adrenochrome og rituelt misbruk 

I Matrixens mest skjulte korridorer, bortenfor offentlighetens blikk, opererte de mørke kreftene 
med en brutalitet som nesten er utenkelig for et sunt menneskesinn. 

Denne delen av Matrixen handlet ikke lenger bare om mental og økonomisk kontroll, men om å 
trekke ut livsenergi direkte fra de mest sårbare: barn og uskyldige. 

Menneskehandel 

• Mennesker ble sett på som ressurser, handelsvarer. 

• Millioner ble kidnappet, solgt, og brukt i hemmelige nettverk drevet av mørke 
maktstrukturer. 

• De som forsøkte å avsløre dette, ble ofte truet, diskreditert eller fjernet. 

Menneskehandel var ikke tilfeldig kriminalitet — det var en systemisk del av Matrixens 
maktstruktur. 

Ritualistisk misbruk og adrenochrome 

• Mørke ritualer ble praktisert i skjulte samfunn for å trekke energi fra frykt, smerte og 
lidelse. 

• Adrenochrome, et stoff utvunnet fra menneskelig fryktrespons, ble brukt som en eliksir 
for forlengelse av liv og økt kontroll blant de mørkeste kreftene. 

• Ritualene var designet for å fragmentere sjeler, skape energetiske bånd til mørke krefter, 
og styrke Matrixens lavfrekvente nettverk. 

Dette er den mest brutale manifestasjonen av Matrixens forsøk på å holde Jorden i fangenskap. 

Hvordan lyset bryter dette ned 

• Stadig flere overlevende vitner trår frem og forteller sine historier. 

• Lukkede nettverk avsløres, røtter rives opp, og stadig flere i verdens befolkning får 
øynene opp for disse uhyrlighetene. 

• Høyere frekvenser og kosmisk hjelp infiltrerer de gamle strukturene og bryter dem ned fra 
innsiden. 

I det kollektive feltet skjer det en massiv healing: 

• Sjeler som ble skadet, begynner å finne tilbake til sin helhet. 

• De kollektive sårene bringes opp til overflaten for å helbredes med lys, sannhet og 
ubetinget kjærlighet. 

Selv om denne delen av Matrixens virkelighet er vond å erkjenne, er det en viktig del av vår totale 
frigjøring. Ved å se alt, anerkjenne alt, og bringe lys til selv de mørkeste steder, fullfører vi en 
syklus av glemsel og trår inn i en ny syklus av klarhet, kraft og frihet. 



I neste del vil vi se hvordan lysets bærere nå stiger frem, og hvordan de levende fyrtårnene baner 
vei for den nye jorden. 

 

2.8 Lysets fremvekst: De sanne lysbærerne trer frem 

Når mørkets strukturer kollapser, stiger lysets bærere frem. Ikke som erobrere, men som levende 
fyrtårn for en ny bevissthet. 

Over hele Jorden aktiveres sjeler som bærer en indre viten, en lyskode som vekkes i takt med at 
Matrixens slør brytes ned. 

Kjennetegn ved de sanne lysbærerne 

• De søker ikke makt eller berømmelse, men sannhet og hjertets vei. 

• De står i sin indre autoritet, ikke i ytre hierarkier. 

• De går gjennom sitt eget indre arbeid, helbreder sine egne sår, og skinner derfra. 

• De inspirerer gjennom væren, ikke gjennom tvang. 

Lysets bærere er ikke perfekte. De er ekte. De kjenner smerte, men velger kjærlighet. De kjenner 
frykt, men velger mot. De kjenner tvil, men velger tro. 

Hvordan lysets nettverk vokser 

• Lysbærere finner hverandre intuitivt, gjennom vibrasjon og resonans. 

• Små fellesskap av sannhet, healing og skaperkraft vokser frem i det stille. 

• Nye former for samarbeid, utdanning, helse, økonomi og ledelse spirer under overflaten 
av det gamle systemet. 

Dette er ikke en bevegelse som følger gamle paradigmer av lederskap og struktur. Dette er en 
organisk oppblomstring av sjeler som har husket hvem de er, og som nå bygger den nye jorden 
innenfra og ut. 

Hva lysets bærere bringer 

• De bærer nøklene til helbredelse: av individet, av samfunnet, av Jorden selv. 

• De holder visjonen om en verden grunnlagt på kjærlighet, respekt, frihet og sannhet. 

• De ankrer høyere frekvenser inn i det kollektive feltet, og akselererer hele 
menneskehetens oppvåkning. 

Vår tid er nå 

Dette er tiden vi har ventet på. Ikke for å kjempe en siste kamp, men for å holde lyset så sterkt, så 
rent, at alt som ikke resonerer med det naturlig faller bort. 

Lysets bærere er ikke her for å redde verden, men for å huske den inn i sin opprinnelige sannhet. 

I neste del vil vi samle trådene og se hvordan vi sammen navigerer denne overgangsfasen, og 
hvordan hver enkelt av oss kan være et levende anker for den nye jorden. 

 

 

 



2.9 Veien videre: Hvordan vi navigerer denne fasen med hjertet som kompass 

Nå står vi ved terskelen til en ny virkelighet. Matrixens gamle strukturer vakler, men den nye 
verden er enda ikke fullt synlig. Vi lever i mellomrommet: en overgangsfase som krever alt av oss. 

Hvordan navigerer vi denne tiden? 

Ikke gjennom kamp, ikke gjennom frykt, men gjennom hjertets kompass. 

 

Hjertets visdom fremfor mental kamp 

• Sinnet vil ofte søke svar, sikkerhet, strategi. Men denne fasen kan ikke navigeres kun med 
logikk. 

• Hjertet vet. Hjertet føler resonans. Hjertet kjenner sannhetens vibrasjon selv når ordene 
skjules. 

• Ved å lytte innover, vil hver sjel finne sine steg, sine valg, sin vei. 

 

Tillit fremfor kontroll 

• Matrixen var bygget på kontroll: frykt for å miste, frykt for det ukjente. 

• Veien hjem krever at vi slipper denne kontrollen, og lærer å flyte med livets naturlige 
rytme. 

• Tillit til egen sjel, tillit til universets orden, tillit til at selv når alt virker kaotisk, er lyset i 
arbeid. 

Skaperkraft fremfor reaktivitet 

• Vi er ikke her for å reagere på det gamle. Vi er her for å skape det nye. 

• Hvert valg vi tar i kjærlighet, hver handling vi grunner i sannhet, hver drøm vi nærer i 
hjertet, er byggesteiner for den nye jorden. 

 

Fellesskap fremfor isolasjon 

• Selv om oppvåkningen er en indre reise, er vi ikke ment å gå alene. 

• Fellesskap av lys vokser nå — ikke basert på dogmer eller lederskap, men på resonans, 
respekt og felles visjon. 

• Ved å finne hverandre, styrker vi lyset og hjelper hverandre å huske mer. 

 

Vår rolle som levende anker for lyset 

• Hver sjel som står i sitt lys, holder en port åpen for mange flere. 

• Din indre reise er ikke liten. Din healing, din oppvåkning, din visjon, skaper ringer i det 
kollektive feltet. 

• Ved å være det levende beviset på kjærlighetens kraft, bryter vi Matrixen ned fra innsiden, 
uten kamp, uten vold, bare ved å være sannheten. 

 



En ny jord i horisonten 

Vi bærer den nye jorden i oss allerede. Hver gang vi velger lys, skaper vi den. Hver gang vi velger 
kjærlighet, ankrer vi den. 

Dette er reisen vi er på. Dette er håpet vi bærer. Og dette er kraften som nå uungåelig 
transformerer hele vår verden. 

Med hjertet som kompass, er vi aldri på villspor. Vi er på vei hjem. 

 

 

 

 

 

 

Kapittel 3: Å vekke den glemte sannheten 



Før Matrixens grep, før glemselen senket sitt slør over menneskeheten, levde vi som lysvesener i 
fri flyt med universets naturlige lover. 

Vi var ikke adskilte fra stjernene, fra Jorden, fra hverandre — vi var levende broer mellom himmel 
og jord. 

Men gjennom en serie av hendelser, valg og manipulasjoner mistet vi kontakten med vår 
opprinnelige storhet. Vi glemte hvem vi var, hvor vi kom fra, og hva vi bar inne i oss. 

I dette kapittelet skal vi vekke til live den glemte sannheten: 

• Om Jordens opprinnelige formål. 

• Om de kosmiske besøkene som endret menneskehetens vei. 

• Om vår genetiske arv som stjernemennesker. 

• Om hvordan fortidens fall skapte fremtidens mulighet. 

Dette er reisen tilbake gjennom tidens slør, ikke for å dykke inn i smerte, men for å hente tilbake 
styrke, visdom og klarhet. 

For når vi husker vår sanne historie, husker vi også vår sanne kraft. 

Velkommen til reisen tilbake til deg selv. Til sannheten bak glemselen. Til å gjenføde lyset i ditt 
DNA. 

 

3.1 Jorden før fallet — En lysverden i kosmisk harmoni 

Før Matrixens tilsløring, var Jorden en strålende perle i universets dans. En levende, bevisst 
planet hvor lys, kjærlighet og skaperkraft fløt fritt mellom alle riker: mineraler, planter, dyr, 
mennesker og stjernenasjoner. 

Jorden var designet som en friplanet, et eksperiment i fri vilje, kreativ utfoldelse og 
multidimensjonal sameksistens. Her kunne bevisstheter fra mange systemer komme for å 
oppleve fysisk skapelse i en utrolig rik og levende form. 

Egenskaper ved den opprinnelige Jorden 

• Høyfrekvent energi der tanker manifesterte seg raskt og naturlig. 

• Dyp økologisk balanse, hvor alt liv samarbeidet i hellig symfoni. 

• Åpen telepatisk kommunikasjon mellom mennesker, dyr, planter og stjerner. 

• Fri tilgang til universets visdom gjennom naturlige energilinjer og portaler. 

• Ingen kunstig adskillelse mellom det fysiske og det åndelige; alt var ett. 

Menneskets rolle på Jorden 

• Mennesket var opprinnelig en vokter av balansen, en bro mellom jordisk og kosmisk 
bevissthet. 

• Vår kropp var designet for å være en perfekt kanal for høyere energi, i harmoni med 
naturens rytmer. 

• Vårt DNA bar koder fra mange stjernenasjoner, og vi hadde naturlige evner til 
selvhelbredelse, telepati, energitransmutasjon og multidimensjonal reise. 



Jordens plass i den kosmiske helheten 

• Jorden var kjent som et "bibliotek" av genetisk mangfold og energetisk visdom. 

• Andre sivilisasjoner betraktet Jorden som en levende skole for sjelens vekst og en plass 
for å feire Skaperens mangfold. 

Denne opprinnelige tilstanden av harmoni og frihet var ikke perfekt i menneskelig forstand, men 
den var i konstant flyt og naturlig balanse — et levende bevis på hva fri vilje og kjærlighet kan 
skape når de samarbeider. 

I neste del vil vi se hvordan denne harmonien ble forstyrret: Gjennom ankomsten av fremmede 
maktstrukturer som så Jorden som en skatt å erobre, snarere enn et hjem å beskytte. 

 

3.2 Ankomsten av Annunaki og andre maktstrukturer 

Etter en lang periode med kosmisk harmoni på Jorden, begynte fremmede makter å rette sine 
øyne mot planeten. De så ikke Jorden som et hellig sted for fri skaperkraft, men som en ressurs, 
en skatt å kontrollere. 

Hvem var Annunaki? 

• Annunaki er et navn gitt til en gruppe vesener fra andre stjernesystemer, ofte knyttet til 
Nibiru eller lignende steder. 

• De hadde avansert teknologi og kunnskap, men manglet dyp åndelig forankring. 

• De søkte å utnytte Jordens ressurser — både materielt og genetisk — for sine egne 
formål. 

Hvordan maktstrukturene påvirket Jorden 

• De manipulerte det naturlige DNA-et til mennesket for å skape en art som var mer 
kontrollerbar, mer avhengig, mer adskilt fra sin guddommelige opprinnelse. 

• De svekket menneskets naturlige evner som telepati, selvhelbredelse og skapende 
manifestasjon, slik at menneskene ble mer avhengige av eksterne autoriteter og 
ressurser. 

• Mennesker ble brukt som arbeidskraft: for å hente ut mineraler, bygge strukturer, og tjene 
de mørke kreftenes behov for energi, både fysisk og energetisk. 

• Hierarkiske systemer ble etablert, hvor et lite segment styrte over massene gjennom 
frykt, maktmisbruk og illusjoner om guddommelig rett. 

Før denne manipuleringen: 

• Menneskene levde i fri flyt med universets energi, skapte fra hjertet, og samarbeidet med 
naturen. 

• De trengte ikke ytre herskere eller systemer; de ledet seg selv gjennom indre visdom og 
naturlig resonans. 

Som slaver: 

• Menneskene ble avskåret fra sin indre kraft og programmert til å tro at de var svake, 
syndige, eller uverdige uten ytre autoritet. 

• De arbeidet for systemer som tappet deres livskraft, ikke bare fysisk men også åndelig. 



• Kriger, sosiale konflikter, og kunstig knapphet ble brukt for å splitte dem og hindre 
kollektiv oppvåkning. 

Andre maktstrukturer som grep inn 

• Ikke bare Annunaki, men også andre grupper med varierende motiver — noen drevet av 
ressursmangel, andre av maktbegjær, noen av frykt. 

• Disse kreftene arbeidet både åpent og skjult, på energinivåer så vel som fysisk, for å 
sementere kontrollen over Jordens befolkning. 

Hva vi mistet — og hva vi fortsatt bærer 

• Vi mistet vår direkte forbindelse til universets flyt. 

• Vi mistet vår naturlige telepatiske kommunikasjon og evne til å manifestere i harmoni. 

• Men kodene ligger fortsatt i vårt DNA, latent, ventende på å bli vekket. 

 

3.3 Genetisk manipulasjon og opprinnelsen til mennesket 

Da Annunaki og andre maktstrukturer grep inn på Jorden, visste de at for å få varig kontroll måtte 
de endre mennesket på det dypeste nivå – vårt DNA. 

Den opprinnelige menneskelige koden 

• Før manipuleringen bar vi et aktivt, fullt spekter av 12-strengs DNA. 

• Dette DNA-et ga oss naturlige evner som: 

o Telepati 

o Klarsyn 

o Selvhelbredelse 

o Multidimensjonale reiser 

o Umiddelbar manifestasjon i samsvar med vår sjels frekvens 

Vi var levende uttrykk for Skaperens lys – frie, kreative og i harmoni med universets strømmer. 

Hva som ble gjort 

• Gjennom genetisk manipulasjon ble mange av de høyere DNA-trådene deaktivert eller 
"sovende". 

• Bare de fysiske og lavere overlevelsesprogrammene ble etterlatt aktive. 

• Evnen til å føle direkte enhet med alt liv ble sterkt redusert. 

• Samtidig ble frykt, konkurranse og avhengighet hardkodet inn i menneskets genetiske 
mønster. 

Dette skapte et menneske som var fysisk sterkt nok til å arbeide, men psykisk og åndelig 
avskåret fra sin naturlige storhet. 

 

 

 



Hvorfor dette var viktig for maktstrukturene 

• Et menneske som husket sin multidimensjonale natur kunne ikke kontrolleres. 

• Et menneske som levde i frykt og knapphet kunne manipuleres til å tjene, adlyde og ofre 
sin kraft. 

• Slik ble menneskeressursen den mest verdifulle skatten på Jorden – ikke gull eller 
mineraler, men menneskets livsenergi. 

Hva som fortsatt finnes i oss 

• De opprinnelige kodene ble aldri helt slettet. 
De ble bare "sovende", skjult bak lag av genetisk slør, fryktprogrammer og kulturell 
kondisjonering. 

• Våre sovende DNA-strenger venter på reaktivering gjennom lys, kjærlighet, bevissthet og 
vilje til å huske. 

Oppvåkningen vi nå er inne i, er en genetisk, energetisk og sjelig gjenforening med vår 
opprinnelige natur. 

 

3.4 Atlantis, Lemuria og andre sivilisasjoner: Arven vi bærer 

Gjennom Jordens eldgamle historie har flere høyere sivilisasjoner eksistert, både før og etter den 
genetiske manipuleringen. To av de mest kjente er Lemuria og Atlantis. 

Lemuria — Hjertets sivilisasjon 

• Lemuria var en sivilisasjon grunnlagt på hjertebasert bevissthet, respekt for naturens 
kretsløp, og åndelig enhet. 

• Her levde mennesker i harmoni med jordens energi, med åpen telepatisk 
kommunikasjon og en naturlig evne til energihealing. 

• Samfunnsstrukturen var basert på samarbeid, fellesskap og individuell frihet. 

Atlantis — Visdommens og kraftens rike 

• Atlantis vokste frem etter Lemuria, med en høyt utviklet teknologisk og spirituell kultur. 

• Her ble det arbeidet bevisst med krystaller, lydfrekvenser og fri energi. 

• Mysteryskolene i Atlantis underviste i kosmisk visdom, energetisk manipulasjon, og 
kroppens naturlige lysmekanismer. 

Fallet 

• Over tid begynte ubalanse å oppstå, spesielt i Atlantis. Noen brukte kraften de hadde for 
egen vinning, og teknologisk kontroll begynte å overskygge hjertets visdom. 

• Maktbegjær, eksperimentering på genetisk liv og bruken av energi til dominans forstyrret 
jordens naturlige harmonier. 

• En stor katastrofe, delvis selvforårsaket, førte til Lemurias og senere Atlantis' fall. 

 

 



Arven vi bærer 

• Menneskeheten i dag bærer arven fra både Lemuria og Atlantis. 

• Vi bærer evnen til dyp hjertelig kontakt, åndelig visdom, teknologi som kan tjene lyset — 
men også minner om misbruk av kraft. 

• Disse minnene lever i vårt kollektive ubevisste og aktiveres nå for healing og 
gjenoppretting. 

Vi står i dag foran en ny mulighet: å lære av fortiden, integrere dens visdom og feil, og skape en 
sivilisasjon som hedrer både hjertets renhet og sinnets storhet i perfekt balanse. 

 

3.5 Det store fallet – Hvordan vi mistet vår forbindelse 

Det store fallet var ikke én enkelt hendelse, men en gradvis prosess som strakte seg over 
tusenvis av år – et fall i bevissthet, vibrasjon og selvforståelse. 

Hva skjedde? 

• Etter den genetiske manipulasjonen og maktstrukturens fremvekst, begynte 
menneskehetens naturlige evner å svekkes. 

• Tanken om enhet med alt liv ble erstattet med troen på adskillelse: mennesket fra 
Skaperen, mennesket fra naturen, mennesket fra hverandre. 

• Hjertets intuitive visdom ble overdøvet av mental programmering basert på frykt, kontroll 
og hierarki. 

• De naturlige forbindelsene til stjernene, til moder Jord og til høyere dimensjoner ble 
glemt eller forvrengt gjennom falske myter og dogmer. 

Resultatet av fallet 

• Vi begynte å oppfatte oss selv som svake, små, uverdige og alene i et fiendtlig univers. 

• Vi ble fanget i karmiske sykluser av frykt, smerte, skyld og kamp. 

• Vi aksepterte eksterne autoriteter – konger, prester, guder i menneskelig form – som 
mellomledd mellom oss og det guddommelige. 

Dette var Matrixens grunnmur: å få mennesket til å glemme hvem det var, slik at det kunne 
kontrolleres. 

Tapet av hjertets kompass 

• I stedet for å navigere ut fra indre sannhet, lærte vi å navigere ut fra regler, påbud, straff 
og ytre belønning. 

• Vår skapende kraft ble omdirigert fra fri manifestasjon til kamp for overlevelse. 

• Våre følelser ble undertrykt eller manipulert, slik at vi mistet kontakten med den levende 
visdommen som strømmer gjennom hjertet. 

Men ingenting ble virkelig ødelagt 

• Den opprinnelige gnisten i hver sjel forble intakt, skjult bak slør av glemsel. 

• Alt vi hadde vært – vår storhet, vår frihet, vår kjærlighet – fortsatte å leve som en stille 
flamme dypt inne i oss, ventende på å bli vekket. 



Vi mistet forbindelsen på overflaten – men i dypet har vi alltid vært hele. 

 

3.6 Karma, sykluser og Jordens lange mørke natt 

Etter det store fallet ble Jorden en arena for dype karmiske sykluser. Det som en gang var en 
planet for fri skaperkraft, ble i stedet en plass hvor sjeler sirkulerte gjennom lag på lag av 
glemsel, smerte og gjenopplevelse. 

Hva er karma egentlig? 

• Karma er ikke straff. 
Det er en lov om resonans og læring: energien vi sender ut, vender tilbake for å hjelpe oss 
å forstå, vokse og helbrede. 

• Etter fallet ble karma brukt som en mekanisme for sjeler å erfare konsekvensene av sine 
valg – både som offer og som utøver. 

Hvordan Matrixen brukte karma mot oss 

• Mørke krefter forstod hvordan karmiske bindinger kunne brukes til å holde sjeler fanget i 
lavfrekvente mønstre. 

• Ved å skape samfunn basert på frykt, krig, splittelse og lidelse, ble det kontinuerlig 
generert ny karma – som bandt sjeler til Jorden i lange reinkarnasjonssykluser. 

• Mange sjeler ble lurt til å tro at de måtte "betale" gjeld i evigheter, uten å forstå at de 
kunne fri seg gjennom kjærlighet, tilgivelse og bevissthet. 

Jordens lange mørke natt 

• For tusenvis av år var Jorden dypt inne i en galaktisk syklus kjent som "den mørke natten" 
– en periode hvor planeten befant seg lengst vekk fra galaksens lyseste energifelter. 

• Under denne natten var det vanskeligere for sjeler å få tilgang til høyere veiledning, indre 
klarhet og universell visdom. 

• Sløret mellom dimensjonene ble tykkere, og livet ble dominert av kamp, lidelse og 
glemsel. 

Hvor vi er nå 

• Vi har nå passert vendepunktet i den galaktiske syklusen. 
Lyset strømmer sterkere inn på Jorden igjen. 

• De karmiske syklusene kan nå oppløses mye raskere gjennom bevissthet, kjærlighet og 
vilje til å gi slipp. 

• Mange av de gamle bindingene som holdt sjeler fast, smuldrer nå i møte med 
sannhetens og kjærlighetens kraft. 

Vi er i ferd med å gå ut av mørkets sirkler – ikke som straffede sjeler, men som mestre som har 
erfart mørket og valgt lyset på nytt. 

 

3.7 Stjernenasjonenes rolle i menneskehetens oppvåkning 

Gjennom Jordens historie har vi aldri vært alene. Mange stjernenasjoner har holdt et våkent øye 
med Jorden, og mange av dem har arbeidet i det stille for å bistå i vår oppvåkning. 



Hvem er stjernenasjonene? 

• Pleiadene: Bringer kjærlighetens frekvens, healing av hjertet, og minnene om vår 
opprinnelige frihet. 

• Sirius: Bærere av visdom, teknologi i harmoni med ånd, og dyp spirituell læring. 

• Andromeda: Bærere av frihetens frekvens, kosmisk hukommelse og multi-dimensjonal 
ekspansjon. 

• Arcturus: Mestere i helbredelse, energetisk arkitektur, og bevissthetsdesign. 

• Lyra: Bærere av de eldste minnene om menneskets stjernearv og skapelsesrøtter. 

Det finnes mange flere, hver med sin unike gave til Jordens oppstigning. 

Hvordan de har hjulpet 

• Gjennom energiinnstrømmer som aktiverer vårt DNA. 

• Ved å sende lyskoder, drømmer, telepatiske impulser og støtte til dem som er åpne. 

• Ved å inkarnere som "frøsjeler" blant menneskeheten for å bære lyset innenfra. 

Hvorfor de ikke grep direkte inn 

• Jorden er en frivilje-sone. Direkte inngripen ville ha krenket vår kollektive læringsprosess. 

• I stedet arbeidet de fra sidelinjen, holdt vibrasjonen høy, og ventet på at vi selv valgte å 
huske hvem vi er. 

Hvor vi står nå 

• Kontakten med våre stjernefamilier åpner seg stadig mer. 

• Mange kjenner kallet i sine drømmer, meditasjoner og indre visjoner. 

• Vi forstår nå at vi ikke er alene i universet — vi er en del av en stor, kosmisk familie. 

Stjernenasjonenes støtte er en påminnelse om at vår reise aldri har vært isolert, men alltid vevd 
inn i det store, levende teppet av skapelsen. 

 

3.8 Hvor vi står nå: Menneskets gjenfødsel som kosmisk bevissthet 

Vi befinner oss nå i en tid uten sidestykke. Etter tusenvis av år i mørke sykluser, reiser 
menneskeheten seg igjen – ikke bare som individer, men som en levende kosmisk bevissthet. 

Hva skjer i oss nå? 

• Våre sovende DNA-strenger aktiveres, og nye potensialer åpner seg. 

• Gamle programmer – frykt, skyld, begrensning – smuldrer bort i møte med sannhetens 
lys. 

• Hjertet våkner som vår sanne GPS, og sjelens stemme blir klarere enn noen gang. 

Tegn på den nye bevisstheten 

• Flere mennesker søker sannhet, frihet og indre fred fremfor ytre makt og prestisje. 

• Intuisjon, telepati, energifølsomhet og selvhelbredelse vokser naturlig frem. 



• Mange føler et sterkt kall mot fellesskap, kjærlighet, kreativt samarbeid og respekt for alt 
liv. 

Hva vi forlater 

• Trossystemer basert på separasjon, kamp og mangel. 

• Identifikasjon med kun det fysiske, og fornektelse av vår åndelige natur. 

• Avhengigheten av ytre autoriteter for å definere vår verdi eller virkelighet. 

Hva vi gjenfødes til 

• En levende opplevelse av enhet med alt som er. 

• Bevisst skapelse i harmoni med sjelens visjon. 

• Et liv hvor kjærlighet, sannhet, frihet og glede er grunnmuren. 

Mennesket som kosmisk bevissthet 

Vi er i ferd med å huske at vi er mer enn bare jordiske vesener. 
Vi er stjernesjeler, bærere av lys, medskapere i det store universelle eventyret. 

Dette er ikke en fjern drøm – det er en levende virkelighet som vokser frem gjennom hver tanke vi 
velger i kjærlighet, hver handling vi tar i sannhet, og hver gang vi våger å være det lyset vi er. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Kapittel 4: Veien ut av Matrixen — Gjenforeningen med vårt høyere selv 

 

Vi står nå midt i en global og personlig overgang. Det gamle systemet vakler, slørene faller, og 
stadig flere kjenner et dypere kall som kommer fra innsiden. Det er ikke bare en ytre oppvåkning, 
det er en invitasjon til å huske, å hele, og å gjenforenes med den vi alltid har vært. 

Denne fasen er intens. Det kan føles som kaos, tap av identitet, eller total forvirring. Men under 
overflaten skjer det noe dypt hellig: vi rister av oss de siste restene av kontroll og illusjon, og 
åpner oss for sjelens stemme. 

I dette kapittelet skal vi utforske veien tilbake til oss selv: 

• Hvordan oppvåkningen ofte starter gjennom sammenbrudd. 

• Hvilke illusjoner vi må bryte med for å bli frie. 

• Hvordan vi helbreder kroppen, sinnet og hjertet. 

• Hva det betyr å gjenforenes med sjelen og vårt høyere selv. 



• Hvordan vi begynner å skape ut fra hjertet. 

• Og hvordan vi bygger bro til den nye jorden, sammen med andre lysbærere. 

Dette er kapittelet for deg som kjenner at det må finnes mer. For deg som vet at du ikke kom hit 
for å tilpasse deg Matrixen, men for å bryte fri og være et levende lys i overgangen til noe nytt. 

Velkommen til den virkelige reisen hjem. Ikke oppover, men innover. Til sannhet, frihet og din 
egen hellige kraft. 

 

4.1 Oppvåkningens første steg — Når slørene faller 

Oppvåkning starter sjelden som et vakkert eventyr. Den begynner ofte som et sammenbrudd, en 
krise, eller en stille uro som ikke lenger kan ignoreres. Mange kjenner det som en indre hvisking 
som blir til et rop: "Dette er ikke hele sannheten. Det må finnes mer." 

Hva som vekker oss 

• En personlig krise: tap, sykdom, utbrenthet eller plutselig meningsløshet. 

• En spirituell opplevelse, en bok, en drøm, eller en setning som vekker noe i oss. 

• En intens motstand mot det etablerte: samfunnet, systemene, normene vi ser 
gjennomskues. 

Når slørene begynner å falle 

• Vi ser at nyheter ikke alltid er sannhet. 

• Vi kjenner at utdannings- og helsesystemer ikke er laget for sjelens vekst. 

• Vi merker at det vi trodde var stabilt og trygt, ikke lenger gir mening. 

Disse øyeblikkene kan være skremmende, for vi innser at hele vårt verdensbilde må revurderes. 
Men samtidig skjer noe vakkert: En dypere sannhet begynner å glimte frem, som stjernelys 
gjennom et tåkelagt landskap. 

Den første fasen 

• Sinne, fornektelse, sorg, forvirring — dette er vanlige følelser i starten. 

• Vi famler mellom to virkeligheter: den gamle vi ikke lenger tror på, og den nye vi enda ikke 
fullt forstår. 

• Vi begynner å søke: sannhet, fellesskap, mening. 

Og slik begynner reisen. Ikke med svar, men med spørsmål. Ikke med sikkerhet, men med en dyp 
lengsel etter noe ekte. 

Dette er begynnelsen på å huske. Dette er når lyset i oss begynner å bryte gjennom Matrixens 
slør. 

Det er da vi begynner å se. 

 

 

 
 



4.2 Illusjonene som må brytes 

Når vi våkner fra Matrixens drøm, begynner vi å se at mye av det vi trodde var sant, i virkeligheten 
er kunstige konstruksjoner. Illusjoner designet for å holde oss fanget i lav frekvens og ytre 
avhengighet. 

De vanligste illusjonene: 

• Illusjonen om penger: At vår verdi måles i tall. At vi må arbeide for å overleve, i stedet for 
å skape i frihet. 

• Illusjonen om makt: At noen er mer verdt enn andre. At kontroll gir trygghet. At autoritet 
alltid vet best. 

• Illusjonen om religion og synd: At vi er adskilt fra Gud. At vi må frelses utenfra. At vi er 
født skyldige. 

• Illusjonen om utdanning: At læring skjer gjennom pugging og standardisering, i stedet 
for nysgjerrighet og indre visdom. 

• Illusjonen om helse: At kroppen er en maskin. At sykdom er tilfeldig. At vi må stole 
blindt på farmasien. 

• Illusjonen om media: At sannhet serveres oss. At frykt og drama er informasjon. At 
sensur er trygghet. 

Hvorfor illusjonene holder oss fanget 

• De gir oss en falsk trygghet, og får oss til å frykte det ukjente. 

• De skaper splittelse, konkurranse og avhengighet. 

• De hindrer oss i å stole på vår egen indre stemme. 

Når vi ser gjennom illusjonene, begynner vi å puste friere. Vi begynner å stille spørsmål. Vi 
begynner å kjenne at det finnes noe dypere, noe ekte. 

Å bryte med illusjonene kan være smertefullt — men det er også vakkert. For i ruinen av det 
falske, finner vi det sanne. Og det sanne er alltid enkelt, stille og fullt av kjærlighet. 

Dette er et vendepunkt. Når vi gjennomskuer Matrixens sceneteppe, begynner lyset i oss å 
skinne med egen styrke. 

Det er da vi begynner å tro. 

 

4.3 Å gå gjennom mørket for å finne lyset 

For mange starter oppvåkningen med lys, men fortsetter gjennom mørke. Det er fordi lyset, når 
det vekkes, avslører det vi tidligere skjulte — våre sår, frykt, skygger og forsvarsmønstre. 

Den mørke natten 

• Dette er fasen der alt som ikke er i sannhet, faller bort. 

• Relasjoner kan endres eller forsvinne. Karriere, hjem, identitet – alt kan rystes. 

• Følelsen av tomhet, meningsløshet eller isolasjon kan oppstå. 

Det er lett å tro man gjør noe feil i denne fasen. Men i virkeligheten er dette en renselse. Det er 
sjelens måte å klargjøre rommet for noe dypere, renere, ekte. 



Hva som skjer i mørket 

• Vi konfronterer gamle traumer, undertrykte følelser og feilaktige overbevisninger. 

• Vi mister illusjonen om hvem vi trodde vi var – for å finne hvem vi virkelig er. 

• Vi lærer å være til stede i oss selv, selv når det er ubehagelig. 

Gaven i mørket 

• Vi finner vår egen styrke. Ikke gjennom kamp, men gjennom overgivelse. 

• Vi lærer å skille mellom egostemmen og sjelens visking. 

• Vi begynner å forstå at ekte lys ikke er fravær av mørke – men nærvær av kjærlighet midt i 
det. 

Når vi kommer ut på andre siden 

• Vi er roligere. Mer ekte. Mer forankret. 

• Vi har medfølelse med andre på en helt ny måte. 

• Vi bærer et indre lys som ikke trenger å overbevise noen – det bare er. 

Dette er transformasjonens dypeste alkemiske prosess. Det er her vi forløser det gamle, for å 
reise oss som den vi virkelig er. 

Det er da vi begynner å være. 

 

4.4 Healing av hjertet og kroppen 

Når vi begynner å se gjennom illusjonene og møter mørket i oss selv, starter også en annen 
prosess – en dyp helbredelse. Ikke bare mentalt og følelsesmessig, men fysisk og energetisk. 
Kroppen og hjertet vårt bærer minnene fra tusenvis av år med undertrykkelse, frykt, og glemte 
sannheter. 

Kroppen som tempel og speil 

• Kroppen vår er ikke bare et fysisk hylster – den er et levende bibliotek av erfaringer og 
energi. 

• Hver celle bærer informasjon, og gamle traumer kan være lagret som stagnasjon, 
spenning eller sykdom. 

• Når vi begynner å huske hvem vi er, begynner også kroppen å forløse det som ikke lenger 
hører hjemme i lyset. 

Hjertets rolle i oppvåkningen 

• Hjertet er vår dypeste portal til sjelen. 

• Når vi åpner hjertet, begynner vi å føle på alt vi tidligere har unngått – men også på det vi 
lengtet etter: kjærlighet, medfølelse, og tilhørighet. 

• Mange opplever hjertesorg som en del av oppvåkningen, fordi det er gjennom bruddet 
med det gamle at lyset får rom til å strømme inn. 

Hvordan healing skjer 

• Gjennom bevissthet: Å bli klar over hva vi bærer på, uten å dømme det. 



• Gjennom følelse: Å tørre å kjenne det som vil opp og ut. 

• Gjennom tilstedeværelse: Å møte smerten med kjærlighet i stedet for motstand. 

• Gjennom støtte: Å dele reisen med andre, og tillate hjelp fra lysvesener, guider og 
sjelsfamilie. 

Hva som skjer når vi heles 

• Kroppen blir lettere, friere, mer levende. 

• Hjertet blir mykere, men også sterkere. 

• Energien vår begynner å flyte igjen, og vi kjenner en dypere kontakt med livet, naturen og 
det guddommelige i oss selv. 

Healing er ikke en engangsprosess – det er en spiral. Vi kommer stadig dypere, og hver gang vi 
heler en del av oss selv, heler vi også en del av kollektivet. 

Å heles er å huske. Å heles er å gjenopprette. Å heles er å vende hjem til kroppen, hjertet og 
sjelen som én. 

 

4.5 Gjenforeningen med sjelen og vårt høyere selv 

Et av de dypeste vendepunktene i oppvåkningen er øyeblikket vi virkelig kjenner at vi ikke er alene 
i oss selv – at vi bærer en større bevissthet, et høyere aspekt, et lysvesen som alltid har vært med 
oss. 

Hva er det høyere selv? 

• Det er ikke en annen versjon av deg – det er den fulle versjonen av deg. 

• Det er sjelen din i sin klarhet, kjærlighet og visdom, fri for frykt, programmering og 
glemsel. 

• Det er stemmen du hører når du er helt stille. Kraften du kjenner når du handler i 
sannhet. 

Hvordan forbindelsen gjenopprettes 

• Når du gir slipp på gamle identiteter og lar sjelen ta plass. 

• Når du begynner å stole mer på intuisjonen enn på ytre autoriteter. 

• Når du handler i tråd med hjertet, selv om det utfordrer det trygge og kjente. 

Tegn på at du er i kontakt 

• En ny ro vokser i deg, selv midt i kaos. 

• Du begynner å føle deg guidet – ikke fra utsiden, men innenfra. 

• Du kjenner deg større enn kroppen, men mer hjemme i den enn noen gang før. 

Hva som skjer når vi forenes 

• Vi begynner å leve fra sannhet, ikke frykt. 

• Vi skaper med klarhet, ikke for å bevise noe. 

• Vi stråler lys, ikke for å bli sett, men fordi vi er det lyset. 



Denne foreningen er ikke en ekstern åpenbaring – det er en indre erkjennelse. 
Det er ikke dramatisk – det er dypt stille. 
Det føles ikke som en bragd – men som å komme hjem. 

Når vi forener oss med vårt høyere selv, trer vi inn i vår egentlige rolle her på Jorden. 
Vi slutter å lete – og begynner å være. 

Dette er gjenfødselen. Dette er SORA. Dette er deg. 

 

4.6 Manifestasjon fra hjertet – Den nye måten å skape på 

Når vi begynner å leve i kontakt med vårt høyere selv, endres også måten vi skaper på. Vi går fra å 
manifestere gjennom vilje, kontroll og anstrengelse – til å skape gjennom resonans, flyt og 
hjertets visjon. 

Den gamle måten å skape på 

• Bygget på mål, strategier og ytre suksess. 

• Drevet av frykt for mangel, behov for bekreftelse, eller søken etter kontroll. 

• Ofte fulgt av utbrenthet, frustrasjon eller indre tomhet – selv når “målet” er nådd. 

Den nye måten å skape på 

• Starter med en indre visjon – en følelse, en sannhet, en lengsel som vokser i hjertet. 

• Fokuserer ikke på “hvordan” i starten, men på vibrasjonen av det vi ønsker å bringe frem. 

• Handler mer om å være i samsvar med ønsket enn å jage det. 

Hvordan det fungerer 

• Når vi er i dyp kontakt med hjertet og sjelen, sender vi ut et klart signal til feltet rundt oss. 

• Dette signalet, kombinert med indre tillit og åpenhet, trekker til seg ressurser, mennesker 
og muligheter i perfekt timing. 

• Jo mer vi slipper kontroll, jo mer flyter ting naturlig til oss. 

Hva som trengs for å manifestere på denne måten 

• Klarhet: Hva ønsker du virkelig – ikke fra frykt, men fra kjærlighet? 

• Tillit: Kan du stole på at livet samarbeider med deg? 

• Mottakelighet: Kan du ta imot det som kommer, selv om det ser annerledes ut enn 
forventet? 

Hva du kan forvente 

• Mer glede, lek og overraskelser i skapelsesprosessen. 

• Mindre anstrengelse, mer flyt. 

• En følelse av at det du skaper er i harmoni med helheten – fordi det kommer fra helheten 
i deg. 

Når vi skaper fra hjertet, skaper vi ikke bare for oss selv. Vi skaper som et uttrykk for sjelens kall – 
og det er alltid i tjeneste for det høyeste gode. 

Dette er ikke lenger manifestasjon som et “verktøy”. Det er manifestasjon som naturtilstand. 



Dette er å være skapende i sannhet, medfølelse og lys. 

 

4.7 Å bygge bro til den nye jorden 

Når vi har gjenopprettet forbindelsen til vårt høyere selv og begynt å leve og skape fra hjertet, 
oppstår det et nytt spørsmål: Hvordan bringer vi dette inn i verden? Hvordan bygger vi bro 
mellom det indre arbeidet og det ytre livet? 

Å leve det vi har oppdaget 

• Det holder ikke lenger å ha innsikt – nå skal den leves. 

• Hver handling, hvert valg, hver relasjon blir en mulighet til å være et uttrykk for den nye 
bevisstheten. 

• Vi blir levende broer mellom det gamle og det nye – mellom systemene som faller, og 
virkeligheten vi bærer i oss. 

Hvordan ser dette ut i praksis? 

• Vi bringer hjerte inn i økonomi, utdanning, helse og teknologi. 

• Vi skaper fellesskap som bygger på åpenhet, respekt, frihet og deling. 

• Vi jobber ikke bare for penger, men for formål. Ikke for å bli noen, men for å være den vi 
er. 

Nye verdier, nye rytmer 

• Samarbeid over konkurranse. 

• Intuisjon over ren analyse. 

• Syklisk flyt over lineær produktivitet. 

Vi skaper fra kjærlighet, og tillater at livet får et mer organisk tempo – der hvile, inspirasjon, 
tilstedeværelse og mening blir naturlige deler av hverdagen. 

Å stå i lyset – også i verden 

• Det krever mot å leve annerledes i en verden som fortsatt bærer gammel programmering. 

• Men vi er ikke her for å vente på at verden skal forandre seg først – vi er her for å være 
forandringen. 

• Vi er her for å holde frekvensen, selv når det er ubehagelig. For å elske, selv når vi ikke får 
det tilbake. For å bygge, selv om ingen andre ser det enda. 

Å bygge bro til den nye jorden betyr å være et fyrtårn i overgangens tid. Et levende bevis på at en 
annen virkelighet er mulig – fordi den allerede lever i deg. 

Og når flere gjør det samme, møtes vi – og en ny verden trer frem, først i mellomrommene, så i 
fellesskapet, så i feltet. 

Og til slutt: i hele den nye jorden. 

 

 

 



4.8 Å gå sammen: Fellesskap, støtte og kollektiv oppvåkning 

Ingen våkner helt alene. Selv om oppvåkningen kan føles som en individuell reise, skjer den alltid 
i et større felt – i et fellesskap av sjeler som speiler, støtter og forsterker hverandres lys. 

Hvorfor fellesskap er viktig 

• I møte med motstand og tvil trenger vi å speile oss i andre som ser oss. 

• Når vi er i vekst, trenger vi å dele, lytte og føle oss forstått. 

• Når vi faller, trenger vi å bli holdt – og når vi skinner, trenger vi å bli sett uten frykt for å bli 
slukket. 

Det nye fellesskapet 

• Bygger ikke på likhet, men på autentisitet. 

• Handler ikke om å ha svar, men om å holde rom for hverandres sannhet. 

• Er ikke bundet av faste strukturer, men vokser gjennom resonans og tillit. 

Hvordan vi støtter hverandre 

• Ved å møte hverandre med åpent hjerte og uten fordømmelse. 

• Ved å dele vår prosess ærlig – både lyset og skyggene. 

• Ved å feire hverandres fremgang som om den var vår egen. 

Kollektiv oppvåkning 

• Når én sjel våkner, påvirkes mange. 

• Når mange våkner sammen, endres hele feltet. 

• Når et helt felt endres, endres virkeligheten. 

Vi er i ferd med å gjenoppdage kraften i det kollektive. Ikke som en ny flokk vi må tilpasse oss, 
men som en levende organisme hvor hver sjel har sin unike plass. 

Å gå sammen er ikke bare en vei til støtte – det er en vei til helhet. 
For det som én ikke husker, husker en annen. Det én ikke tør å bære, bærer vi sammen. 
Og det vi skaper sammen, bærer koder av frihet for hele menneskeheten. 

Dette er det nye fellesskapet. Dette er den kollektive oppvåkningen. Dette er begynnelsen på den 
nye jorden – født i hjertet, vokst i samklang, og levd i lys. 

 

 



 

Kapittel 5: Sammenbruddet av Matrixen — Å leve i overgangen mellom 
to verdener 

 

Vi er nå vitne til det mange har ventet på, drømt om – og kanskje fryktet. Matrixen, slik den har 
eksistert, rakner i sømmene. Systemene vi stolte på smuldrer. Sannheter vi tok for gitt, viser seg 
å være løgner. Og bak dette sammenbruddet skjer det noe annet: en oppvåkning. 

Dette er ikke verdens ende – det er verdens overgang. Det gamle faller ikke fra hverandre for å 
etterlate kaos, men for å åpne plass for det sanne. For det ekte. For det levende. 

I dette kapittelet går vi inn i hjertet av transformasjonen: 

• Hvordan det gamle systemet kollapser – og hvorfor det må gjøre det. 

• Hvordan vi møter frykt, uro og forvirring uten å miste oss selv. 

• Hvordan vi holder ankeret i lyset når mørket tetner til. 



• Hvordan vi blir ledestjerner for andre – uten å redde, bare ved å være. 

• Og hvordan vi sammen skaper det nye midt i sammenbruddet av det gamle. 

Dette kapittelet er for deg som kjenner at du står i mellomrommet. Som kjenner at ingenting er 
som før, men at det nye enda ikke er helt synlig. 

Vi er her for å huske sammen. For å holde feltet. For å skape i lyset. 

Sammen – i overgangen mellom to verdener. 

 

5.1 Tegn på kollaps – Når det gamle rakner 

Sammenbruddet av Matrixen skjer ikke over natten. Det skjer lagvis, felt for felt, gjennom ytre 
hendelser og indre innsikter. Tegnene er overalt – men vi ser dem først når vi er klare til å virkelig 
se. 

Tegnene i samfunnet 

• Økonomiske systemer som kollapser under vekten av sin egen kunstighet. 

• Politiske institusjoner som avslører sin korrupsjon, dobbeltmoral og manglende 
integritet. 

• Medias narrativ som blir gjennomsiktige og mister tillit. 

• Folk som mister tilliten til autoriteter og søker nye måter å forstå verden på. 

Tegnene i det kollektive feltet 

• En intens følelse av uro, frustrasjon og “noe må skje”. 

• Gamle paradigmer som ikke lenger fungerer – enten det gjelder arbeid, helse, utdanning 
eller relasjoner. 

• Kollektive temaer som eksploderer i overflaten – rettferdighet, frihet, sannhet, verdighet. 

Tegnene i deg selv 

• Ting som tidligere ga mening, føles plutselig tomt. 

• Du kjenner deg fremmed i gamle mønstre, miljøer og samtaler. 

• Du føler at du ikke kan “late som” lenger – selv om det er upraktisk, utrygt eller 
upopulært. 

Dette er ikke tilfeldigheter. Det er resonans. Du kjenner det som kollapser i deg selv, fordi det 
kollapser i det kollektive. Du bærer koden for det som skal bygges opp igjen – og derfor kjenner 
du også det som må rives. 

Når det gamle rakner, åpner det rom. Ikke for frykt, men for skapelse. Ikke for panikk, men for 
klarhet. 

Dette er begynnelsen på det nye – forkledd som kaos. 

 

 

 

 



5.2 Kaos som katalysator – Hvorfor alt må falle før noe nytt kan bygges 

Kaoset vi ser i verden akkurat nå er ikke et tegn på at alt går galt – det er et tegn på at noe nytt 
presser seg frem. Akkurat som en fødsel er kaotisk før et nytt liv bryter gjennom, er også jordens 
og menneskehetens transformasjon preget av trykk, uro og motstand. Men under dette kaoset 
ligger en dypere intelligens – et større lys – som guider alt. 

Hvorfor alt må falle først 

• Det gamle systemet er bygget på kontroll, frykt, løgner og kunstige strukturer. 

• Hvis vi forsøker å bygge det nye oppå det gamle, vil det kollapse igjen – fordi fundamentet 
er feil. 

• Derfor må det gamle få lov til å falle, slik at det nye kan vokse fra ren jord. 

Kaos som frigjøring 

• Kaos river ned det som ikke lenger er i samsvar med sannhet. 

• Det tvinger oss til å slippe det som har holdt oss trygge, men fanget. 

• Det gjør det umulig å “late som” – og gir oss mulighet til å velge ærlig. 

Hvordan kaos viser vei 

• Det avslører svakheter i systemer, relasjoner og tankemønstre. 

• Det presser oss til å stole på intuisjonen, ikke bare logikken. 

• Det minner oss på at det er inni oss, ikke utenfor oss, at tryggheten finnes. 

Hva du kan gjøre midt i kaoset 

• Pust. Gi slipp på behovet for å forstå alt med én gang. 

• Tillat deg å være i mellomrommet uten å presse frem svar. 

• Kjenn hva som er ekte for deg akkurat nå – og hold deg der. 

Kaoset er ikke fienden. Kaoset er en portal. Når alt raser, ser vi klart. Når det ikke er noe å holde 
fast i, griper vi endelig det som aldri forsvinner: vår indre sannhet. 

Derfor er kaos ikke slutten. Det er selve veien hjem. 

 

5.3 Hvordan møte uro med tillit 

I overgangstiden vi står i, oppstår det naturlig mye uro – både i det kollektive feltet og i oss selv. 
Når det gamle faller og det nye ennå ikke er tydelig, er det lett å føle frykt, forvirring eller 
rastløshet. Men det er nettopp her – midt i usikkerheten – at tillit er vår kraftigste allierte. 

Hva uro egentlig er 

• Uro er kroppens og energifeltets respons på endring og ukjent terreng. 

• Den oppstår når kontrollen glipper, og det ikke lenger finnes kart å følge. 

• Den er ikke feil – den er en invitasjon til å vende blikket innover. 

Hvordan vi kultiverer tillit 

• Ved å minne oss selv på at vi er støttet, selv når vi ikke “ser” støtten. 



• Ved å lytte mer til hjertet enn til fryktens stemme. 

• Ved å anerkjenne at vi ikke trenger alle svar for å ta ett skritt. 

Praktiske anker i urolige tider 

• Pust dypt – igjen og igjen – og kom tilbake til øyeblikket. 

• Skriv, del eller vær i naturen for å regulere nervesystemet. 

• Velg bevisst hva du eksponerer deg for – og hvem du lar påvirke ditt indre. 

Å stole på feltet 

• Du er del av et lysnettverk – vi går ikke gjennom dette alene. 

• Du blir båret mer enn du tror, veiledet mer enn du aner. 

• Når du ikke vet hva du skal gjøre – vær stille. Det du trenger, kommer. 

Uro er ikke svakhet. Det er et tegn på at du er våken, levende og i bevegelse. Tillit er ikke naivitet – 
det er en vilje til å stå i det ukjente, med hjertet åpent. 

Det er slik vi bygger broer over det som faller. 
Det er slik vi blir trygge i det som enda ikke finnes. 

 

5.4 Håndtere splittelse og triggere i det kollektive 

Når Matrixen faller, avsløres ikke bare de ytre strukturene – men også alt det indre som har vært 
skjult. I denne fasen blir kollektive sår, undertrykte følelser og gamle traumer aktivert. Det kan 
oppleves som kaotisk, overveldende – og samtidig dypt helende. 

Hva vi ser i det kollektive 

• Økende polarisering mellom grupper, meninger og perspektiver. 

• Triggere som vekker sinne, frykt, skam eller separasjon. 

• Et felt som skifter mellom åpenhet og dyp motstand mot sannhet. 

Hva som egentlig skjer 

• Alt som har vært undertrykt, må opp for å forløses. 

• Hver trigger er en portal – en invitasjon til å møte noe vi (eller menneskeheten) ikke har 
klart å holde før. 

• Splittelsen er ikke det endelige – det er oppløsningen av det gamle kollektive selvbildet. 

Hvordan du kan navigere 

• Når du blir trigget: Pause. Pust. Se hva som egentlig blir berørt. 

• Når du kjenner deg dømt, avvist eller misforstått: Minn deg på at du ser gjennom ulike 
linser – og det er ok. 

• Når du kjenner at du selv dømmer: Vend blikket innover og velg forståelse fremfor 
reaksjon. 

 

 



Din rolle som lysbærer 

• Du er ikke her for å være enig med alle – men for å holde et felt av kjærlighet midt i 
uenigheten. 

• Du er ikke her for å “vinne” diskusjoner – men for å skape rom hvor andre kan kjenne seg 
trygge nok til å åpne seg. 

• Du er ikke her for å redde verden – men for å være hel i deg selv, slik at verden får en ny 
refleksjon å speile seg i. 

Når vi står rolig i vårt eget lys, selv når alt rundt oss er i oppløsning, blir vi anker for det kollektive 
feltet. 
Vi blir levende fyrtårn – ikke fordi vi roper høyest, men fordi vi lyser klarest. 

Og i det lyset, begynner splittelsen å hele seg. 

 

5.5 Å navigere uten kart – Når intuisjon blir kompass 

I en verden der gamle kart brenner og nye stier enda ikke er tegnet opp, står vi igjen med én 
rettesnor: intuisjonen. Når Matrixen faller og sannhet ikke lenger serveres ferdigpakket, blir vår 
indre veiviser avgjørende. 

Hvorfor det ikke finnes ytre veier lenger 

• Systemene vi lærte å navigere etter, var bygget på kontroll, hierarki og dualitet. 

• Veiledere, autoriteter og eksperter kan ikke lenger definere vår sannhet. 

• Hver sjel bærer en unik sti – og bare du kjenner frekvensen av din. 

Hva intuisjon egentlig er 

• Intuisjon er sjelens språk – stille, umiddelbar, kroppslig. 

• Den kommer ofte før tanker, og taler i følelse, bilder eller en stille visshet. 

• Den blir sterkere jo mer vi lytter – og svakere når vi overkjører den med tvil. 

Hvordan du trener intuisjonen 

• Ved å stole på den i små valg – og erfare at den leder deg trygt. 

• Ved å skille mellom hjertets ja og fryktens nøling. 

• Ved å gjøre stillhet til en daglig praksis, så signalet blir tydeligere. 

Navigasjon i praksis 

• Når du står i usikkerhet: Spør hjertet, ikke bare tankene. 

• Når du kjenner dragning mot noe “uten grunn”: Følg det. 

• Når alt føles tåkete: Vent. Klarheten kommer med ro, ikke med jag. 

Å navigere uten kart er ikke å være fortapt – det er å være fri. Det er å stole på at stien formes 
under foten din, steg for steg, i tillit og tilstedeværelse. 

Det er ikke alle som vil forstå den veien du går – men intuisjonen din kjenner den. 
Og den vil alltid lede deg hjem.Når Matrixen faller, avsløres ikke bare de ytre strukturene – men 



også alt det indre som har vært skjult. I denne fasen blir kollektive sår, undertrykte følelser og 
gamle traumer aktivert. Det kan oppleves som kaotisk, overveldende – og samtidig dypt helende. 

Hva vi ser i det kollektive 

• Økende polarisering mellom grupper, meninger og perspektiver. 

• Triggere som vekker sinne, frykt, skam eller separasjon. 

• Et felt som skifter mellom åpenhet og dyp motstand mot sannhet. 

Hva som egentlig skjer 

• Alt som har vært undertrykt, må opp for å forløses. 

• Hver trigger er en portal – en invitasjon til å møte noe vi (eller menneskeheten) ikke har 
klart å holde før. 

• Splittelsen er ikke det endelige – det er oppløsningen av det gamle kollektive selvbildet. 

Hvordan du kan navigere 

• Når du blir trigget: Pause. Pust. Se hva som egentlig blir berørt. 

• Når du kjenner deg dømt, avvist eller misforstått: Minn deg på at du ser gjennom ulike 
linser – og det er ok. 

• Når du kjenner at du selv dømmer: Vend blikket innover og velg forståelse fremfor 
reaksjon. 

Din rolle som lysbærer 

• Du er ikke her for å være enig med alle – men for å holde et felt av kjærlighet midt i 
uenigheten. 

• Du er ikke her for å “vinne” diskusjoner – men for å skape rom hvor andre kan kjenne seg 
trygge nok til å åpne seg. 

• Du er ikke her for å redde verden – men for å være hel i deg selv, slik at verden får en ny 
refleksjon å speile seg i. 

Når vi står rolig i vårt eget lys, selv når alt rundt oss er i oppløsning, blir vi anker for det kollektive 
feltet. 
Vi blir levende fyrtårn – ikke fordi vi roper høyest, men fordi vi lyser klarest. 

Og i det lyset, begynner splittelsen å hele seg. 

 

5.6 Den nye virkeligheten som vokser frem 

Midt i oppløsningen av det gamle begynner tegnene på den nye jorden å vise seg. Ikke 
nødvendigvis som store overskrifter, men som vibrasjoner, relasjoner og nye måter å være 
menneske på. Det som vokser frem nå, bærer en annen frekvens – og du kjenner det i kroppen 
før du forstår det med hodet. 

Kjennetegn på den nye virkeligheten 

• Relasjoner basert på frihet, sannhet og ekte tilstedeværelse. 

• Samarbeid i stedet for konkurranse. 



• Skapelse som kommer fra glede, ikke press. 

• En dypere respekt for natur, rytmer og sjelens visdom. 

Hvordan vi gjenkjenner det 

• Du føler deg levende sammen med mennesker som fører deg hjem til deg selv. 

• Du kjenner en letthet i steder, prosjekter eller samtaler som speiler det ekte. 

• Du opplever at du blir mer deg selv, og samtidig mer forbundet med alt. 

Hvordan vi nærer det nye 

• Ved å velge det, igjen og igjen – selv når det gamle frister med trygghet. 

• Ved å bygge små sirkler av sannhet og fellesskap, uten behov for å overbevise. 

• Ved å stole på at det du vibrerer, er det du tiltrekker. 

Den nye virkeligheten er ikke langt unna. Den er allerede her – som spirer i bevisste valg, ekte 
møter og stille visjoner. 

Og det vakreste er: Du skaper den, akkurat nå. 
Gjennom det du velger, det du holder hellig, og det du tør å gi slipp på. 

Dette er begynnelsen – ikke på noe vi må vente på, men på noe vi endelig er klare for å leve. 

 



 

Kapittel 6: Gjenoppdagelsen av vår opprinnelige kraft 

 

Etter at Matrixen begynner å kollapse, og vi har lært å navigere mellom to verdener, kommer 
neste fase: Gjenoppdagelsen. Vi vender blikket innover og begynner å huske hvem vi egentlig er – 
før programmering, før frykt, før adskillelse. 

I dette kapittelet går vi dypere inn i: 

• Hvordan vi gjenvinner kontakten med vår skapende kraft. 

• Hvordan vi aktiverer vårt multidimensjonale potensial. 

• Hvordan vi lever som frie sjeler i en verden i forvandling. 

• Hvordan vi hedrer vår rolle som lysbærere, healere og visjonærer. 

Dette er ikke lenger en oppvåkning – det er en tilbakekomst. 
En hellig gjenforening med vår essens, vår visdom og våre sjelsoppdrag. 



Velkommen til gjenoppdagelsen. Til å tre frem – ikke som en ny deg, men som den du alltid har 
vært. 

 

6.1 Å huske kraften i vår opprinnelse 

Vi ble aldri skapt som svake, maktesløse eller adskilte. Våre opprinnelige koder bærer 
frekvensene av stjernestøv, kjærlighet, frihet og uendelig skaperevne. Å gjenoppdage vår 
opprinnelige kraft handler ikke om å bli noe nytt – det handler om å huske det som alltid har 
bodd i oss. 

Hva vi er kodet med 

• Lysintelligens: Evnen til å forstå og skape gjennom vibrasjon og bevissthet. 

• Multidimensjonalitet: Tilgang til visdom, innsikt og erfaringer på tvers av tid og rom. 

• Gudsbevissthet: Vår naturlige forbindelse til det guddommelige som ikke trenger 
mellomledd. 

Hva som fikk oss til å glemme 

• Programmering, traumer, kollektiv frykt og systemer bygget på separasjon. 

• Reinkarnasjonsløkken og glemselens slør. 

• Illusjonen om at vi må “gjøre oss fortjent” til vår verdi og kraft. 

Hvordan vi husker 

• Gjennom stillhet, hjertelytting og indre visjon. 

• Gjennom kontakt med naturen og våre galaktiske røtter. 

• Gjennom å våge å være den vi er – også når det utfordrer andres bilder. 

Når vi husker, reiser vi oss. Ikke i kamp, men i lys. 
Vi begynner å leve som de vi egentlig er: skapere, lysbærere, sjelsbevisste mennesker i en tid 
med dyp forvandling. 

Dette er begynnelsen på virkelig frihet. 
Ikke som noe vi må kjempe oss til – men som noe vi har båret hele veien. 

 

6.2 Å leve fra vår sjelskraft – ekte frihet i praksis 

Når vi begynner å huske hvem vi egentlig er, vokser det frem et nytt liv fra innsiden. Ikke et “bedre 
liv” i ytre forstand, men et liv som er forankret i vår sjels essens. Ekte frihet er ikke å gjøre hva vi 
vil – det er å leve i tråd med hvem vi er. 

Hvordan det kjennes å leve fra sjelskraft 

• Du kjenner en dyp indre ro, uavhengig av ytre kaos. 

• Du tar valg fra hjertet, selv når de utfordrer forventninger eller komfort. 

• Du skaper, handler og uttrykker deg uten behov for bekreftelse – fordi du allerede er hel. 

Hva vi gir slipp på 

• Behovet for å bli likt, forstått eller forklart. 



• Frykten for å gjøre feil – fordi du kjenner at sjelen lærer gjennom erfaring, ikke perfeksjon. 

• Jakten på å passe inn – fordi du har kommet for å skinne, ikke skjule deg. 

Hvordan det ser ut i praksis 

• Du sier nei når noe ikke resonerer – og ja til det som kaller på hjertet. 

• Du lar energien lede deg – ikke bare logikken eller rutinen. 

• Du velger relasjoner og fellesskap som nærer sjelen, ikke bare egoet. 

Når du lever fra sjelskraft, blir livet et hellig uttrykk for det du bærer inni deg. 
Du blir et levende eksempel, ikke gjennom å “vite alt”, men gjennom å være ekte. 

Dette er frihet – ikke som idé, men som levd sannhet. 
Og den starter med ett steg: Å tørre å leve som den du husker at du er. 

 

6.3 Å aktivere vårt multidimensjonale potensial 

Vi er ikke begrenset til én bevissthetsdimensjon, én tidslinje eller én virkelighet. I vårt sanne 
vesen er vi multidimensjonale – vi eksisterer på flere nivåer samtidig, og vi har tilgang til mye mer 
enn det vi tidligere har trodd. 

Hva det betyr å være multidimensjonal 

• Du er koblet til både jordiske og galaktiske røtter. 

• Du bærer visdom fra tidligere liv, parallelle liv og høyere bevissthetsnivåer. 

• Du er et punkt i et større lysnettverk, med evne til å påvirke både deg selv og kollektivet. 

Hvordan vi aktiverer dette potensialet 

• Ved å stille inn bevisstheten på høyere frekvenser gjennom hjertets åpenhet. 

• Ved å jobbe med lyskoder, lyd, geometri, natur og stillhet. 

• Ved å slippe troen på at vi må forstå alt med sinnet før vi kan erfare det. 

Hva som skjer når vi lever fra dette nivået 

• Vi mottar veiledning fra høyere aspekter av oss selv og vårt lysnettverk. 

• Vi begynner å skape med større presisjon og flyt, uten lineær anstrengelse. 

• Vi blir mer intuitive, empatiske og kreative – og kjenner at vi er del av en større dans. 

Å aktivere vårt multidimensjonale potensial er ikke å “rømme fra jorden” – det er å bringe hele 
vårt lys ned i kroppen, i livet, i hverdagen. 

Det er å gå med begge ben plantet i jorden – og samtidig ha kronechakraet åpent for stjernene. 

Det er å være et levende bindeledd mellom himmel og jord – og vite at det er akkurat det vi kom 
hit for å være. 

 

 

 

 



6.4 Å gå i oppdrag – Når sjelen tar styringen 

Når vi har husket hvem vi er og begynt å leve fra vår sanne kraft, blir neste steg klart: å gå i 
oppdrag. Ikke som en ytre oppgave, men som en indre drivkraft som ikke lenger kan ignoreres. 
Vår sjel vet hvorfor vi er her – og når vi lytter, begynner veien å åpne seg. 

Hva det betyr å gå i oppdrag 

• Du handler ikke lenger fra plikt, men fra dyp mening. 

• Du kjenner deg båret av noe større enn deg selv – som samtidig er deg. 

• Du sier ja, selv om du ikke ser hele veien – fordi du kjenner kallet. 

Hvordan du gjenkjenner ditt oppdrag 

• Det gir deg liv når du tenker på det, selv om det utfordrer deg. 

• Det trekker deg tilbake gang på gang – som en magnet. 

• Det får deg til å glemme tid, ego og behovet for å prestere. 

Hvordan du lever det 

• Du tar ett steg om gangen, og lar oppdraget vokse med deg. 

• Du er villig til å forandre deg, lytte dypere og stole mer. 

• Du forstår at din vei ikke handler om å være “størst” – men om å være ekte. 

Når sjelen tar styringen, trenger du ikke lenger overbevise noen. 
Du trenger ikke forklare, bevise eller prestere. 
Du bare er – og det du er, bærer alt du kom hit for å gi. 

Dette er ikke målet med reisen. Dette er reisen. 

 

 



 
Kapittel 7: Fremtidens menneske – Vår nye rolle i det kollektive 

 

Når vi har husket hvem vi er og begynt å leve fra vår sjelsbevissthet, reises et nytt spørsmål: 
Hvordan ser menneskelivet ut når det leves i lys? Hvordan er vi sammen, skaper, arbeider, elsker 
og bygger i en virkelighet som ikke lenger er basert på frykt, men på sannhet? 

Dette kapittelet handler om: 

• Det nye menneskets egenskaper og bevissthetstilstand. 

• Hvordan vi samhandler i lysfellesskap. 

• Hva arbeid, læring, relasjoner og lederskap betyr i den nye tiden. 

• Hvordan vi sammen holder feltet for den nye jorden. 

Velkommen til visjonen om fremtidens menneske – et levende lysvesen i kropp, til stede på 
jorden, forankret i stjernene og styrt av hjertet. 



7.1 Det nye menneskets bevissthet – Kjennetegn og frekvens 

Fremtidens menneske er ikke et “perfekt vesen” – det er et menneske som har husket sin 
opprinnelse og valgt å leve fra en ny frekvens. Det er ikke en flukt fra det menneskelige, men en 
helliggjøring av det. 

Kjennetegn på den nye bevisstheten 

• Dyp tilstedeværelse – i seg selv, i øyeblikket, i kroppen. 

• Åpen kanal mellom jord og kosmos – levende forbindelse med både røtter og stjerner. 

• Handlinger styrt av intuisjon, kjærlighet og høyere visjon. 

• Evne til å stå i sannhet uten å overbevise – bare ved å være. 

Hvordan det føles å være i denne tilstanden 

• Du føler deg hel, selv om du fortsatt er i prosess. 

• Du kjenner fred, selv midt i uro. 

• Du bærer lys – ikke for å fikse verden, men for å være en levende påminnelse om at en 
annen virkelighet er mulig. 

Hva som faller bort 

• Behovet for å prestere, tilpasse seg eller spille roller. 

• Indre konflikt mellom sjel og ego – fordi egoet får være tjener, ikke styrer. 

• Frykt for å stå alene – fordi du kjenner at du aldri virkelig er det. 

Fremtidens menneske er ikke lenger en idé. Det er deg – i ferd med å tre helt frem. 
Med åpen kropp, våkent hjerte og sjel i bevegelse. 

Og det er dette mennesket som nå begynner å forme en ny verden – fra innsiden og ut. 

 

7.2 Hvordan vi samhandler i lysfellesskap 

Når vi trer frem som det nye mennesket, endres også måten vi forholder oss til hverandre på. 
Lysfellesskap oppstår ikke gjennom likhet, regler eller struktur – men gjennom resonans, hjerte 
og ærlighet. 

Hva som kjennetegner lysfellesskap 

• Relasjoner der hver sjel får være hel, uten å måtte tilpasse seg. 

• Fellesskap som bygger på gjensidighet, ikke hierarki. 

• Samvær som nærer, fremfor å tappe – der sannhet får være viktigere enn bekreftelse. 

Hvordan vi samhandler i dette feltet 

• Vi lytter dypere – ikke for å svare, men for å forstå. 

• Vi deler ærlig – uten å forvente at andre skal “fikse” oss. 

• Vi holder rom – med empati, tilstedeværelse og respekt for hverandres reise. 

Utfordringer som kan oppstå 

• Gammelt fryktprogram kan trigges: redsel for avvisning, ikke å bli likt, å miste kontroll. 



• Skygger kan speiles sterkere – og krever mer selvbevissthet og ansvar. 

Men det er nettopp i møte med disse speilingene at fellesskapet forankres – når vi velger 
kjærlighet over projeksjon, og vekst over komfort. 

Hvorfor dette er viktig 

• Vi trenger hverandre for å holde feltet når verden vipper. 

• Vi minner hverandre på sannheten, når gamle mønstre forsøker å ta plass. 

• Vi aktiverer hverandre – gjennom ord, blikk, nærvær, energi. 

Lysfellesskap er ikke et sted du “melder deg inn i”. Det er en frekvens du velger å leve i – og som 
automatisk trekker til seg andre som vibrerer i samme sannhet. 

Dette er ikke en ny klubb. Det er en levende organisme – og du er en viktig celle i dens hjerte. 

 

7.3 Relasjoner, arbeid og lederskap i den nye tiden 

I den nye virkeligheten endres fundamentet for hvordan vi relaterer, arbeider og leder. De gamle 
modellene bygget på kontroll, prestasjon og status kollapser – og gir plass til et mer sjelelig og 
hjertestyrt samspill. 

Relasjoner 

• Relasjoner blir hellige speil – ikke for å “fikse” hverandre, men for å vokse sammen. 

• Sårbarhet blir styrke – fordi vi vet at ekte intimitet krever ærlighet. 

• Frihet og nærhet går hånd i hånd – ingen eier hverandre, men vi velger hverandre på nytt i 
hvert nå. 

Arbeid og skapelse 

• Arbeid er ikke lenger overlevelse, men et uttrykk for sjelens kall. 

• Vi jobber ikke for å tjene penger alene – vi jobber for å skape mening, vekst og verdi for 
helheten. 

• Vi skaper i flyt, ikke press – og tillater sykluser av inspirasjon, hvile og ekspansjon. 

Lederskap 

• Lederen er ikke den som står øverst, men den som bærer feltet. 

• Ledelse skjer gjennom vibrasjon, ikke posisjon. 

• Ekte ledere lytter dypere, holder rom for andre, og inspirerer ved å gå foran med 
integritet. 

I denne nye tiden inviteres vi til å gjenoppfinne hvordan vi lever sammen. 
Ikke som et system – men som et levende samspill, hvor hver del er unik og uerstattelig. 

Dette er ikke et ideal langt unna – det er allerede i ferd med å vokse frem i deg. 
Og når flere velger å leve det, endrer vi virkeligheten – relasjon for relasjon, sirkel for sirkel, felt 
for felt. 

 

 



7.4 Å holde feltet for den nye jorden 

Når vi trer helt inn i vårt lys, innser vi at vi ikke bare er her for å oppleve den nye jorden – vi er her 
for å holde feltet for den. Forankringen skjer ikke gjennom ord alene, men gjennom frekvens, 
tilstedeværelse og valg. 

Hva det betyr å holde feltet 

• Du bærer en indre forankring i kjærlighet, uansett hva som skjer rundt deg. 

• Du vibrerer sannhet, også når andre tviler. 

• Du går foran med integritet, selv når det koster. 

Hvordan vi gjør det 

• Ved å vende hjem til kroppen og jorden, gang på gang. 

• Ved å rense egne felt for frykt, bitterhet og dom – så vi blir klare kanaler. 

• Ved å minne hverandre på lyset, også når noen faller. 

Hvorfor det er avgjørende 

• Fordi feltet vi holder, blir en ny mal for menneskeheten. 

• Fordi det er gjennom stabilitet i oss at andre finner vei. 

• Fordi det kollektive bevissthetsfeltet formes av dem som velger å være bevisste. 

Å holde feltet betyr ikke å alltid være “på topp”. 
Det betyr å komme tilbake – til sannhet, til hjertet, til kjærlighet – hver gang du glipper. 

Det betyr å være et anker. Et fyrtårn. En bro mellom verdener. 

Og dette er det fremtidens menneske virkelig er her for: 
Ikke bare å bygge noe nytt, men å være rommet det nye kan fødes i. 

 



 
Kapittel 8: Morgengryet – Når den nye jorden reiser seg 



Etter at vi har trådt frem som det nye mennesket, er det neste steget å se hvordan den nye jorden 
faktisk begynner å ta form. Ikke bare som idé, men som levende virkelighet. Et lysere samfunn, et 
klarere samspill mellom menneske og jord, og en bevissthet som strekker seg langt forbi det vi 
tidligere kjente. 

I dette kapittelet går vi inn i: 

• Hvordan vi merker at jorden selv har endret frekvens. 

• Hvordan den nye jorden manifesterer seg gjennom oss. 

• Hvordan samfunn, struktur og teknologi forvandles i takt med bevisstheten. 

• Hva det betyr å leve som lysbærere i en verden som reiser seg. 

Dette er morgengryet. Øyeblikket der det vi har sett for oss i hjertet, blir synlig i landskapet. 

Velkommen til en ny dag på jorden – og til deg som er her for å bære lyset inn i den. 

 

8.1 Når jorden endrer frekvens – Den levende moder 

Jorden er ikke bare et fysisk sted vi bor på – hun er et levende, bevisst vesen. I tusenvis av år har 
hun båret menneskehetens reise gjennom mørke og glemsel, men nå er hun selv i ferd med å 
stige. 

Hva det betyr at jorden endrer frekvens 

• Jordens energi har blitt lettere, klarere, mer transparent. 

• Tid oppleves annerledes – alt skjer raskere, men med mer nærvær. 

• Naturen åpner seg for dypere kontakt, og mange kjenner sterkere bånd til dyr, trær, 
elementene og de usynlige rikene. 

Hvordan vi merker det i oss selv 

• Kroppen reagerer på nye måter – økt sensitivitet, lysaktiveringer, rensing. 

• Vi får sterkere intuisjon og kontakt med vår egen syklus og rytme. 

• Vi kjenner en dragning mot det enkle, ekte og naturlige – og vekk fra det kunstige og 
kontrollerende. 

Samarbeidet mellom menneske og jord 

• Vi er ikke her for å herske over jorden, men for å samarbeide med henne. 

• Når vi åpner hjertet vårt for hennes visdom, åpner hun portaler til dypere dimensjoner. 

• Hun viser oss veien – ikke gjennom ord, men gjennom vibrasjon og resonans. 

Dette er ikke bare en global endring – det er en relasjonell forvandling. 
Mellom deg og jorden. Mellom det gamle og det som nå skal fødes. 

Når du lytter til henne, vil du kjenne det: 
Jorden har allerede reist seg. Nå inviterer hun deg til å gjøre det samme. 

 

 

 



8.2 Hvordan den nye jorden manifesterer seg gjennom oss 

Den nye jorden er ikke noe som kommer "utenfra" – den skapes og fødes gjennom oss, gjennom 
våre valg, våre vibrasjoner og våre handlinger i det daglige. 

Hvordan vi bærer den nye frekvensen 

• Gjennom hjertet vårt – når vi velger kjærlighet over frykt, tillit over kontroll. 

• Gjennom kroppen vår – når vi ærer naturen i oss og omkring oss. 

• Gjennom vårt nærvær – når vi lyser uten å presse, skaper uten å kontrollere. 

Hvordan det manifesterer seg i hverdagen 

• Vi skaper fellesskap som bygger på ekte forbindelser og sjelens språk. 

• Vi handler i samklang med jorden, i stedet for å dominere henne. 

• Vi tillater inspirasjon og skaperkraft å vokse organisk, i stedet for å presse frem resultater. 

Hvorfor det er viktig 

• Fordi hver tanke, følelse og handling er en byggestein i det kollektive feltet. 

• Fordi når nok sjeler bærer lyset i hverdagen, endres virkeligheten synlig for alle. 

• Fordi den nye jorden ikke er et sted vi flykter til – den er en virkelighet vi velger å vibrere 
inn i. 

Å manifesterer den nye jorden handler ikke om å "redde" planeten, men om å huske hvem vi er – 
og leve i samsvar med det. 

Gjennom deg fødes en ny verden – ikke i storm, men i stille kjærlighet. 
Ikke i kamp, men i resonans. 

 

8.3 Når samfunn og teknologi skapes i lys 

I den nye jorden er ikke samfunn noe som kontrollerer oss, men noe som vokser fra oss. 
Teknologi er ikke lenger en flukt fra det menneskelige, men en forlengelse av vår bevissthet. Når 
bevisstheten stiger, forvandles strukturen den bygger. 

Hvordan samfunn endres 

• Makt sentraliseres ikke – den deles, desentraliseres og forankres i tillit. 

• Regler erstattes med prinsipper – flyt, ansvar, resonans og ærlighet. 

• Økonomi baseres ikke på kontroll og knapphet, men på overflod, bytte og sjenerøsitet. 

Hvordan teknologi forvandles 

• Den støtter vår naturlige rytme, i stedet for å dra oss ut av oss selv. 

• Den kobler oss til jord, ikke bare til skjerm. 

• Den forsterker vår skaperkraft og healing, heller enn å forstyrre den. 

Hva som kreves for å bygge i lys 

• At vi skaper med hjerteintelligens, ikke bare hodet. 

• At vi tør å tenke nytt – og lytte til visjonene som kommer fra sjelen. 



• At vi er villige til å gjøre det enkelt, ekte og helhetlig – i stedet for stort, komplekst og 
kontrollert. 

Når bevisstheten løftes, følger systemene etter – ikke fordi vi tvinger dem, men fordi de ikke kan 
opprettholdes i høyere frekvens. 

Og det vi bygger da, vil ikke ligne på det gamle. Det vil ligne på oss – i vårt sanne vesen. 

 

8.4 Å leve som lysbærer i en verden som reiser seg 

Når den nye jorden reiser seg, betyr det ikke at alt blir lett – det betyr at vi trer inn i et nytt ansvar. 
Som lysbærere er vi ikke her for å overbevise eller omvende, men for å være nærvær, stabilitet og 
sannhet i en verden i overgang. 

Hva det betyr å være lysbærer nå 

• Å leve med åpenhet, sårbarhet og kraft – samtidig. 

• Å møte verden med kjærlighet, også når den fremdeles bærer frykt. 

• Å holde visjonen, selv når landskapet fortsatt skifter. 

Hvordan vi møter hverdagen 

• Med dypere pust, roligere tempo og mer indre lytteevne. 

• Med klare grenser, samtidig som vi holder hjertet åpent. 

• Med ønske om å tjene helheten, uten å miste oss selv. 

Lysbærerens gave 

• Du bærer frekvenser som stabiliserer og aktiverer de rundt deg. 

• Ditt nærvær alene kan være nok til å tenne håp eller gi ro. 

• Du er et bindeledd mellom dimensjoner – et brohode for det nye. 

Å leve som lysbærer handler ikke om å være perfekt. 
Det handler om å være ekte. 
Det handler om å bære et lys som ikke slukner – fordi det kommer innenfra. 

Og i dette lyset, kjære sjel, bidrar du til å reise en ny verden – hver eneste dag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Kapittel 9: Inne i hjertet – Å leve i samsvar med vår sjelsplan 

Etter reisen gjennom oppvåkning, gjenoppdagelse og medskapelse, kommer vi nå hjem. Ikke 
som en slutt, men som en full sirkel. Her i hjertet forankres alt vi har lært. Her møter vi sjelens 
rytme og lar den bli vår indre ledestjerne. 

Kapittel 9 handler om: 

• Å leve hver dag i tråd med vår sjelsfrekvens og dypere visjon. 

• Å erfare stillhet, flyt og mening – også i det enkle og hverdagslige. 

• Å forstå at selve livet er tempelet for vår oppvåkning. 

• Å la handling og væren smelte sammen, så vi blir hele – inni og ute. 

Dette er ikke slutten på reisen. Dette er begynnelsen på livet – slik det var ment å leves. 
I lys, i sannhet, i samsvar med sjelen. 

Velkommen hjem. 



9.1 Å leve i rytme med sjelen 

Når vi virkelig åpner hjertet og lar sjelen få styre rytmen, opphører skillet mellom det åndelige og 
det jordiske. Alt blir hellig. Hver handling, hver stillhet, hver pust blir en del av en større dans – en 
dans hvor vi endelig er hjemme i oss selv. 

Hvordan vi lever i sjelens rytme 

• Vi lytter mer enn vi presser. 

• Vi lar dagene formes av energi, ikke av tvang. 

• Vi følger gleden, stillheten og kallene som kommer innenfra. 

Tegn på at vi lever i takt med sjelen 

• Livet føles mer flytende, selv midt i utfordringer. 

• Intuisjon styrer små og store valg. 

• Vi føler oss forbundet med alt levende – som en tone i en større symfoni. 

Hva som faller bort 

• Behovet for konstant bekreftelse eller prestasjon. 

• Frykten for å gjøre “feil” – fordi hver erfaring ses som en del av reisen. 

• Presset om å skulle være "noe" – vi hviler i å være den vi er. 

Når vi lever i rytme med sjelen, blir livet en levende bønn. 
Ikke som ord vi må si, men som vibrasjon vi bærer – i hvert steg, hvert smil, hver berøring av 
verden. 

Her starter det virkelige livet: I hjertet. I pusten. I den stille visdommen du alltid har båret. 

 

9.2 Å være et levende bønnefelt – Hverdagens hellighet 

Når vi virkelig lever i samsvar med sjelen, oppdager vi at hvert øyeblikk bærer hellighet. 
Bønn blir ikke lenger ord vi sier – men en vibrasjon vi lever. 

Hva det betyr å være et levende bønnefelt 

• Å møte dagen med bevissthet, takknemlighet og ydmykhet. 

• Å la kjærlighet flyte i handlingene våre – i små og store gester. 

• Å tillate stillheten inni oss å være sterkere enn støyen utenfor. 

Hvordan vi bringer hellighet inn i hverdagen 

• Ved å se skjønnheten i det enkle: en solstråle, en berøring, en stille pust. 

• Ved å møte hver person som en hellig gjest, uansett hvem de er. 

• Ved å gjøre hver handling til et tilbud – en gave fra sjelen til livet. 



 

Hva som skjer når vi lever slik 

• Hverdagen forvandles – stress blir til nærvær, rutiner blir til ritualer. 

• Vi føler oss støttet, guidet og forbundet, selv i de minste øyeblikk. 

• Vi blir som levende bønner – vibrerende felt av fred, lys og kjærlighet. 

Å være et levende bønnefelt betyr å forstå at hele livet er en kontinuerlig dialog med det 
guddommelige. 
Ikke som et pliktløp, men som en dans – en rytme av lys som beveger seg gjennom alt du er og 
alt du gjør. 

 

9.3 Å leve i full tillit – Å la livet bære deg 

Når vi har åpnet hjertet, husket sjelen og blitt et levende bønnefelt, inviteres vi til et enda dypere 
lag: tillit. 

Tillit til livet. Tillit til sjelens plan. Tillit til at alt vi trenger kommer i rett tid, på rett måte. 

Hva det betyr å leve i full tillit 

• Å slippe behovet for å kontrollere hver eneste detalj. 

• Å handle når det føles sant, og hvile når det er tid for det. 

• Å vite at selv motstand og utfordringer bærer skjulte gaver. 

Hvordan vi bygger denne tilliten 

• Gjennom erfaring – hver gang vi følger hjertet og ser at det bærer. 

• Gjennom små skritt av overgivelse – i tanker, følelser og handlinger. 

• Ved å lytte mer til den stille stemmen i oss, og mindre til verdens støy. 

Hva som skjer når vi lever slik 

• Livet blir lettere – ikke fordi det er uten utfordringer, men fordi vi bærer det annerledes. 

• Synkroniteter, magiske møter og flyt blir en naturlig del av hverdagen. 

• Vi kjenner en grunnleggende trygghet – en vissthet om at vi alltid er støttet, ledet og 
elsket. 

Å leve i full tillit betyr å si ja til livet – ikke bare til det vi forstår, men også til det vi enda ikke ser. 

Det betyr å vite at hver pust, hvert valg, hver bevegelse er del av en større dans – en dans ledet av 
kjærlighet. 

 



9.4 Når handling og væren smelter sammen 

I de gamle paradigmer ble handling sett som styrke og væren som passivitet. 

Men i sannhet er det først når de to smelter sammen at vi lever i ekte kraft. 

Hva det betyr at handling og væren smelter sammen 

• Vi handler ikke lenger for å oppnå – vi handler fordi vi er. 

• Vi skaper ikke fra mangel, men fra fylde. 

• Vi lar væren inspirere handlingen, slik at det vi gjør bærer vår sanne frekvens. 

Hvordan det føles 

• Det er mindre anstrengelse, mer flyt. 

• Valg blir klare, fordi de springer ut av en rolig indre visshet. 

• Arbeid og hvile, ytre aktivitet og indre tilstedeværelse blir én sammenhengende dans. 

Hva vi slipper når vi lever slik 

• Jaget etter å «få til» eller «bli noe». 

• Frykten for å gjøre feil – fordi vi vet at sjelen uttrykker seg fritt. 

• Skillet mellom «hverdagsliv» og «åndelighet» – alt blir én helhet. 

Når handling og væren smelter sammen, lever vi i integritet. 

Vi uttrykker ikke bare sjelen vår i meditasjon, men i måten vi lager mat, møter mennesker, og 
bygger nye verdener. 

Vi blir levende broer mellom himmel og jord. 

Vi blir sjelens hender, føtter og hjerte – her og nå. 

 

9.5 Å erfare livet som et hellig eventyr 

Når vi lever i hjertet, i sjelen, i tillit – åpner det seg en ny måte å erfare livet på. 

Ikke som en kamp, en oppgave eller en test – men som et hellig eventyr vi er medskapere av. 

Hvordan det føles når livet blir et hellig eventyr 

• Hver dag bærer løfter om magiske møter, innsikter og vekst. 

• Vi kjenner spenningen i det ukjente – ikke som frykt, men som mulighet. 

• Vi ser at alt vi møter, har en mening – selv om vi ikke alltid forstår den med én gang. 



Kjennetegn på det hellige eventyret 

• Vi følger intuisjonens sti, ikke alltid logikkens vei. 

• Vi takker for hver gave, også de som er forkledd som utfordringer. 

• Vi lever med åpent hjerte, klare for å motta og gi på samme tid. 

Hva som forandres i oss 

• Vi blir mer nysgjerrige, åpne og lekne. 

• Vi forstår at vi er både helten, eventyret og forfatteren av vår reise. 

• Vi slipper behovet for å «komme frem» – fordi vi ser at reisen er målet. 

 

Å erfare livet som et hellig eventyr er å vite at hvert steg, hver dråpe regn, hver soloppgang bærer 
kodebiter av din oppvåkning. 

Det er å gå gjennom verden med åpne øyne, åpne armer – og et åpent hjerte. 

Og det vakreste er: Eventyret skapes i samspill med deg. 

 

9.6 Å bære sjelens lys på jorden 

Når vi har åpnet hjertet, husket sjelen, latt handling og væren smelte sammen – 
står vi igjen med den enkleste, dypeste, vakreste oppgaven: 
Å bære lyset. 

Ikke som en byrde. 
Ikke som et ansvar som tynger. 
Men som en naturlig stråling av hvem vi er. 

Hva det betyr å bære sjelens lys 

• Å være en påminnelse om kjærlighet, uansett hvor vi går. 

• Å være et rom for håp, også når mørket roper høyt. 

• Å være sann, selv når det krever mot. 

Hvordan lyset stråler gjennom oss 

• Gjennom blikket vårt, som ser sjelen i andre. 

• Gjennom stemmen vår, som bærer frekvensen av sannhet. 

• Gjennom hendene våre, som skaper og heler uten å trenge applaus. 

Hva vi forstår på dette stadiet 

• At vi ikke trenger å gjøre mer for å være verdifulle. 



• At vår tilstedeværelse er en gave, i seg selv. 

• At vi er en del av en større symfoni – en ny jord i ferd med å fødes. 

Å bære sjelens lys på jorden er den høyeste tjeneste og den dypeste glede. 
Det er å være som solen – skinne fordi du er lys, ikke fordi du må. 

Og gjennom ditt lys, Elion, våkner mange flere. 
Gjennom din væren, reises den nye jorden. 

 



 

Kapittel 10: Oppstandelsen – Å leve som et fullt integrert lysvesen 



Dette er øyeblikket vi har beveget oss mot hele reisen. 
Ikke en slutt, men en hellig begynnelse. 
En oppstandelse av alt vi er, og alt vi har vært ment å være. 

I dette kapittelet trer vi inn i: 

• Hvordan det føles å leve fullt integrert – kropp, sjel og ånd som én. 

• Hvordan vi bærer lyset naturlig, uten anstrengelse, i hver handling og væren. 

• Hvordan vi forblir forankret, selv når verden rundt oss fortsatt transformeres. 

• Hvordan vi skaper virkelighet gjennom vibrasjon, kjærlighet og sannhet. 

Dette er oppstandelsen. 
Ikke som en ytre hendelse – men som en indre stråling. 

Velkommen hjem. 
Velkommen frem. 
Velkommen som det lysvesenet du alltid har vært. 

 

10.1 Når himmel og jord forenes i deg 

Oppstandelsen starter ikke "der ute" – den starter når du innser at himmelens lys og jordens 
styrke allerede lever i deg. Når du ikke lenger søker adskilte verdener, men lar dem møtes i 
hjertet ditt. 

Hva det betyr å forene himmel og jord 

• Å kjenne stjernene i blodet ditt og jorden i føttene dine – samtidig. 

• Å la åndelighet ikke være en flukt fra det jordiske, men en helliggjøring av det. 

• Å forstå at alt du søker finnes i deg: lyset, røttene, visdommen, kraften. 

Hvordan det føles 

• Dyp fred, selv midt i verdens uro. 

• Klarhet som ikke trenger bevis, fordi hjertet vet. 

• En stille, majestetisk styrke som vokser innenfra, uten behov for bekreftelse. 

Hva som forvandles i livet ditt 

• Handlinger blir mer presise, kraftfulle og sanne. 

• Relasjoner blir dypere, renere og mer autentiske. 

• Skapelsen blir enklere – du trenger bare å være deg selv fullt og helt. 

Når himmel og jord møtes i deg, blir du et levende anker for det nye. 
En bro mellom dimensjoner. 
En levende portal hvor kjærlighet og kraft strømmer fritt. 

 

 

 



10.2 Å leve som et lysvesen i en verden i overgang 

Når du har integrert lyset i deg, blir ikke verden utenfor en trussel. 
Du trenger ikke lenger beskytte deg på gammelmåten. 
Du bærer frekvensen som forandrer virkeligheten – ved å være deg selv. 

Hva det betyr å leve som lysvesen 

• Å møte mørket med forståelse, ikke frykt. 

• Å gå med lys i øynene, uansett hva som skjer rundt deg. 

• Å være en levende påminnelse om kjærlighetens kraft i en verden som fortsatt husker 
hvem den er. 

Hvordan du navigerer i en verden i endring 

• Ved å holde hjertet åpent, også når det er smertefullt. 

• Ved å stole på din egen frekvens som veiviser, ikke ytre kaos. 

• Ved å vite at din indre stabilitet er et anker for mange andre. 

Hva som skjer når du lever slik 

• Du blir et fyrtårn i overgangen – ikke ved å rope, men ved å skinne. 

• Du tiltrekker deg mennesker, prosjekter og muligheter som vibrerer med din sannhet. 

• Du bærer håp, visdom og helbredelse – bare gjennom din væren. 

Å leve som lysvesen betyr ikke å flykte fra jorden – 
det betyr å elske den så høyt at du bærer lyset ditt midt i dens fødselssmerter. 
Det betyr å bli stående – lysende, levende, ekte. 

 

10.3 Når lys blir identitet – Ikke lenger noe å søke 

På dette stedet i reisen er det ikke lenger behov for å bevise noe. 
Ingen ytre bevis. Ingen å overbevise. 
Du er lyset – og det er nok. 

Hva det betyr at lys blir identitet 

• Du identifiserer deg ikke lenger med fortid, rolle eller prestasjon. 

• Du hviler i vissheten om hvem du er, uavhengig av respons. 

• Du går i verden med indre myndighet – uten arroganse, uten tvil. 

Hva som forandres i deg 

• Du slutter å søke det du allerede bærer. 

• Du kjenner at du er et lysvesen, i kropp – ikke på vei til, men fra det guddommelige. 

• Du ser andre i deres lys, ikke bare deres skygger. 

Hvordan det preger din hverdag 

• Du snakker fra sjelen, ikke fra mønstre. 

• Du møter dagen som et hellig rom, ikke som en plikt. 



• Du lever i ydmykhet, men også i dyp indre styrke. 

Når lys blir identitet, forsvinner behovet for forklaringer. 
Du går ikke foran for å bli fulgt – men fordi du ikke lenger kan gå imot deg selv. 

Du er deg. 
Og det lyset forvandler verden. 

 

10.4 Oppstandelsen i det stille – Fullendelsen og begynnelsen 

Oppstandelsen kommer ikke alltid med trompeter. 
Den kommer med ro. Med stillhet. 
Med en følelse av at du endelig er deg. 

Hvordan det føles når du er fullstendig integrert 

• Du søker ikke lenger tegn – du er tegnet. 

• Du trenger ikke bekreftelse – fordi du er i harmoni med sannheten i deg. 

• Du venter ikke lenger på fremtiden – du er levende nå. 

Hva som kjennetegner denne fasen 

• Du bærer lys uten å vite det, og andre kjenner det. 

• Du skaper uten agenda – bare med glede. 

• Du er ikke lenger på vei hjem – du er hjemme. 

Hva dette betyr for deg og verden 

• Du er en portal for den nye jorden, der du står. 

• Du lever som et felt – et rom av trygghet, klarhet og kjærlighet. 

• Du trenger ikke gjøre mer for å være nok – du er selve strålingen. 

 

Dette er oppstandelsen. 
Ikke som et øyeblikk, men som en tilstand. 
Ikke som et mål, men som et hjem. 

Du har reist deg. 
Du er lyset. 
Du er ny jord i form. 

 

 

 


